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 Pozdravljen-a, pred tabo so spet prve letošnje NOVICE RK MOZIRJE. 

Minili so prazniki in spet so tu nove informacije. Kar je bilo je pač bilo, prijetnih stvari se bomo 

spominjali še nekaj časa neprijetne pa bomo poskusili čim prej pozabiti. 

Lansko leto smo končali s številko 11 zato bom letos začel kar s številko 1, tako da se enice kar 

ponavljajo. Tudi letos se bom po svojih močeh in z vašimi prispevki trudil predstaviti delo in 

dogajanja v zvezi s klubom, tako da boste v čim večjem številu seznanjeni glede dogajanja v naših 

krogih. 

VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE 

Miro je spet pripravil tabelo vodenja skedov, ki še vedno poteka po ustaljenem redu. 
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IZ NAŠEGA NABIRALNIKA 

 

ČLANEK V GLASILU OBČINE MOZIRJE  

Glasilo je izšlo decembra in vsebuje novice o delovanju klubov in društev v občini 
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ČLANARINA 2015 

Letošnje leto se bomo prav tako, kot preteklo leto poslužili obveščanje o načinu plačila članarine po 

mailu, tisti ki pa tega nimate pa po navadni pošti.  

Ker smo dolžni do določenega roka urediti vse podatke vas še tukaj prosim za pravočasno 

poravnanje članarine, ta je 25.2.2015 za katero se boste odločili, tako da bom lahko pravočasno 

naredil spisek za potrebe ZRS in seveda tudi za klubsko evidenco. 

ZA KONEC 

 

Kaj lahko prebereš? 

 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR 

27.01.2015 
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 Pozdravljen-a, pred tabo so že druge letošnje NOVICE RK MOZIRJE. 

Začel bi z novico ponovoletne SOTE, ki jo je izvedel Miro. 

SOTA- Brezovec KS-061 

V nedeljo sem se odpravil na Brezovec, ki je sicer eden meni ljubih lokacij - ni preveč hoje  ;) pa 

kar lep razgled če je vreme primerno. Toda  ravno na višini švoh 1000 m je bila najhujša megla - 

tako da je bilo to ena najbolj zoprnih aktivacij. Bilo je hladno in vlažno, iz drevja je kapljalo kot da 

dežuje  

Na koncu sem bil vseeno nagrajen s 6 lepih  DX-ov  v USA .  

Oprema: FT 817 - 5W ,  inverted V antena za KV , (za 50 MHz  koax dipol, za 144 pa 4 el yagi ) 

Ostalo povedo slike. 

 

 

NOVIČKA IZ ZRS IN RK S59ABC 

V sredo, 4. 2. 2015 ob 18.10 uri, malo prej kot pri nas na sedežu radiokluba Maribor v Pekrah. 

Potekal je sked ZRS na KV. V skedu je »sodelavala« tudi postaja S59ABC z operatorjem Bojanom, 

predsednikom ZRS. To ne bi bilo nič posebnega, če se ne bi delujoča KV postaja S59ABC nahajala 

na Urbanu, sama brez operaterja,  operater te iste postaje, Bojan Majhenič pa istočasno 8 km stran 
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na sedežu radiokluba RK in ZRS v Pekrah. Z radijsko postajo na Urbanu je rokoval preko 

prenosnega računalnika in internetne povezave.  

Na sliki je ujet trenutek po prehodu "remote" postaje S59ABC na sprejem in poslušanje vodilne 

postaje S59ZRS v skedu preko računalnika. 

 
 

TEHNIKA – Konektorji, ki se uporabljajo pri delu radioamaterjev 

Konektorji so ena najpomembnejših stvari pri našem hobiju. Večkrat se nam zdi kar samo po sebi 

umevno katerega uporabiti, čeprav napačen ali slabo uporabljen in zmontiran konektor lahko 

povzroči kup težav : od slabega sprejema in oddaje in tudi do motenja TV… 

Ker je nekaj novih članov, ki zadev ne poznajo toliko sem na kratko spisal osnove. 

Vsem je skupno, da so grajeni za impedanco 50 Ohm in za kable z impedanco 50 Ohmov. Osnovni 

konektor je PL 259, poznan še iz CB časov. Najbolj uporaben na KV področju in vse do frekvence 

145 Mhz. 

 

Izbrati ga moramo glede na premer kabla. Boljši je tudi s teflonsko izolacijo, sploh če ga uporabimo 

na 2 m. Prepoznamo ga po beli teflonski izolaciji, za KV je v primeren tudi z rjavo izolacijo. 

Ženski ( nasprotni ) konektor, ki se nahaja na mobilnih – stabilnih postajah, ponavadi na zadnjem 

delu ima oznako SO 239. 
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PL 259 konektor  (različne oblike ) 

                           

Konektorji  SO 239 

 

N konektor 

N konektorji ( včasih jim rečejo tudi UHF konektorji )  se uporabljajo za frekvence 433 Mhz in 

višje. Vse mobilno stabilne postaje za UHF  uporabljajo te konektorje (npr. FT 7800, FT 897… )  

Če imamo PL 259 na kablu moramo uporabiti adapter. 
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UHF  to  PL  vmesnik 

BNC konektor  

Uporabljali so se do nedavnega pri malih ročnih postajah. Uporaben za vse frekvence – tudi visoke. 

Nekateri so grajeni za impedanco 75 ohm-ov, ker so se množično uporabljali za računalniška 

omrežja pred nekaj leti. Zelo težko jih je ločiti med sabo. 

                                                       

BNC  konektor  za  krimpanje               Vmesnik  BNC  ženski  na N moški  

 

»GUMI » prenosna antena  z BNC konektor. in SMA 
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SMA  konektorji              

Uporabni za visoke frekvence. Z miniaturizacijo ročnih postaj so nadomestili BNC konektorje na 

prenosnih postajah.  

Zaradi majhnosti jih je težje zmontirat na kabel. 

 

»GUMI » prenosna antena  s  SMA konektorjem 

Da je zmeda še večja, imajo nekatere  postaje ženski SMA, nekatere  pa moški in prav tako antene. 

Zato pozor  pri nabavi  »gumi » anten za ročne postaje s SMA konektorjem. 

                      

Vmesnik BNC  za VOUXUN  UVD1P                 Vmesnik za VOUXUN  UVD2P  IN UVD6P                                   

Sestavil : Miro S52ON 

ZANIMIVOST 

Glede verodostojnosti vsebine v novičkah pa bi rekel tole:  

Zakaj ljudje takoj verjamejo, če jim poveš, da je zvezd štiri bilijone, če pa rečeš, da se barva 

še ni posušila, pa morajo preveriti? 

 

To je za te novičke vse, v naslednjih pa bo nekaj več napisano o dogajanju na zboru članov 

Uredil:  

Robi - S56VHR         16.02.2015 
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Pozdravljen-a, pred tabo so spet nove NOVICE RK MOZIRJE, ki so polne novih zanimivosti 

ZBOR ČLANOV RK MOZIRJE 

Kot že nekaj let doslej je tudi letos potekal zbor članov kluba, ki smo ga imeli 13.2.2015 na stari 

lokaciji pri Stojanu v Spodnji Rečici in verjetno bo tako tudi v prihodnje. Naš gostitelj se je spet 

izkazal tako s hitro postrežbi in prav tako s obilno večerjo. Povabljeni so bili vsi člani, župani občin 

ter predstavniki tiska, od Savinjskih Novic je prišla, kot že velikokrat do sedaj ga.Marija Šukalo. 

Med udeleženci je bil tudi častni član Ludvik Es S52LB, ki je člane nagovoril in jim povedal nekaj 

iz svojega življenja. 

Zbora se je udeležilo 29 članov. 

Letošnje srečanje članov je bilo volilno, tako da je dnevni red obsegal še eno točko več in to točko – 

VOLITVE. Glede razrešitve starega predsednika, upravnega odbora in nadzornega odbora ni bilo 

problema, vsi smo bili soglasno razrešeni. Ta razrešitev pa ni trajala dolo, saj je bil s strani 

upravnega odbora predstavljen nov seznam funkcij v klubu. Večina kandidatov je ostala istih, 

sprememba pa je bila le za dva člana, ki žal nista več toliko prisotna in aktivna pri delovanju v 

klubskih aktivnostih. Tako so dobili novi kandidati možnost, da se aktivno vključijo v delovanje, ki 

bo pripomoglo k pestrejšemu dogajanju.  

Po uradnem delu s predstavitvijo poročil se je nadaljevalo prijetno druženje ob hrani in pogovoru. 
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Foto Miro 

ZANIMIVOST 

Sončni mrk 20. marca: Nepričakovani izziv za evropsko električno omrežje? 

 
Eksponentno povečevanje fotovoltaičnih virov v Evropi v zadnjem desetletju je prineslo tudi večjo 

občutljivost pri dobavi električne energije, saj se sončno energijo težje nadomesti v primeru izpada 

zaradi izrednih razmer. Recimo zaradi sončnega mrka, ki bo 20. marca 2015 za približno dve uri 

"zasenčil" pretežni del Evrope. 

Evropski operaterji prenosnih elektroenergetskih sistemov, med njimi je tudi slovenski ELES, se že 

nekaj mesecev pripravljajo na ta dogodek. Samo v Sloveniji se ob vrhuncu pričakuje izpad približno 

100 MW proizvodnje iz sončnih elektrarn. To v okviru delovanja slovenskega sistema sicer ne 

predstavlja kritičnih tveganj. 

Seveda so se sočni mrki dogajali že prej, vendar so zaradi povečanja fotovoltaičnih kapacitet, šele v 

zadnjem času začeli predstavljati občasni, vendar resni problem  pri proizvodnji električne energije. 

Če se namreč zgodijo v dopoldanskem času, ko je električno omrežje najbolj obremenjeno in raba 

električne energije najvišja, je težko zagotoviti hitro nadomestilo izpadle energije. 

Za zagotavljanje varnosti in zmanjševanje učinka mrka je Evropsko združenje operaterjev 

prenosnih elektroenergetskih sistemov izdalo letak z najbolj pogostimi vprašanji in odgovori v zvezi 

s tem dogodkom. 

Uredil:  

Robi - S56VHR         18.03.2015 

http://slo-engine.intextad.net/DoClick.xclaim?key=aHR0cDovL3d3dy5tb2pwcmlocmFuZWsuc2kvbm92aWNlL3phbmltaXZvc3RpL3NvbmNuaS1tcmstMjAtbWFyY2EtbmVwcmljYWtvdmFuaS1penppdi16YS1ldnJvcHNrby1lbGVrdHJpY25vLW9tcmV6amUuaHRtbD9NTFNlYTVlMWFlMGU2OTgzZGFmMWY1YThkMDdlNzc3NTRlZA==,MzMy,ODAzNDE5
http://www.mojprihranek.si/images/1/H_MAX_1024x768/sonce_helij_vodik_mojprihranek_si.jpg
http://www.mojprihranek.si/images/1/H_MAX_1024x768/soncn_mrk_2.jpg
http://www.mojprihranek.si/images/1/H_MAX_1024x768/mrk.jpg
http://www.mojprihranek.si/images/1/H_MAX_1024x768/soncna_elektrarna_plan_net_iii_2.jpg
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Pozdravljen-a, pred tabo so prve pomladanske NOVICE RK MOZIRJE, ki prinašajo nekaj novih 

podatkov o preteklem dogajanju v klubu in še nekaj novičk od drugod. 

NAGOVOR PREDSEDNIKA IN PODPREDSEDNIKA ZRS V REVIJI CQ ZRS 

V novi številki glasila CQ sta Bojan in Rado nagovorila bralce in povzela dogodke za nazaj, ter 

povabila vse na konferenco in srečanje. 
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KONFERENCA 2015 ZRS 

V soboto 21.3.2015 je na sedežu ZRS v Pekrah potekal v dopoldanskem času sejem radioamaterske 

opreme, popoldan pa volilna konferenca ZRS. Tudi letos se je dogodka udeležilo nekaj naših članov 

s predsednikom Urošem na čelu. Prisotni na srečanju so bili tudi Miro, Sonja, Negro, Janja, Vili in 

Cvetka. Nekaj utrinkov je posnel Miro in so vidni spodaj. 
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Foto Miro S52ON 

PREHOD NA POLETNI ČAS V SOBOTO 28.3.15 PONOČI OB 2:00 URI 

Poletni čas (angleško Daylight Saving time (DST)) je krajevni čas, ki ga privzame država za 

določeno obdobje leta, po navadi za uro naprej od standardnega uradnega časa. Ta čas so vpeljali z 

namenom izkoriščanja dnevne svetlobe, oziroma, da ljudje ne bi spali, medtem ko sije Sonce. 

Uradni čas se pomakne naprej med pomladnimi in poletnimi meseci, tako, da se delovne in šolske 

ure lepše prilegajo uram dnevne svetlobe. S tem pa dosežemo prihranke energije. Danes uporablja 

poletni čas večina držav sveta, vendar ne povsem usklajeno. V Evropi uporabljajo poletni čas vse 

države razen Islandije. Poleg študij, ki dokazujejo upravičenost tega posega, obstajajo tudi 

argumenti proti. Včasih trdijo, da je poletni čas predlagal Benjamin Franklin v pismu 

urednikom Pariškega dnevnika. Kakorkoli že je bilo, članek je bil hudomušen, in Franklin ni 

predlagal poletnega časa, ampak je menil, da morajo ljudje prej vstati in prej lesti v posteljo. Prvi je 

resno predlagal poletni čas angleški gradbenik William Willett (1857-1915) v brošuri Razsipavanje 

z dnevno svetlobo (Waste of Daylight), objavljeni leta 1907. Navkljub velikim prizadevanjem pa ni 

uspel prepričati Britanskega parlamenta, da bi ga uvedel. 

V Sloveniji se je poletni čas začelo uporabljati 27. marca 1983. Podlaga za to je bil Zakon o 

računanju časa, sprejet v skupščini Socialistična federativna republika Jugoslavija dne 16.11.1982. 

http://sl.wikipedia.org/wiki/Angle%C5%A1%C4%8Dina
http://sl.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cas
http://sl.wikipedia.org/wiki/Dr%C5%BEava
http://sl.wikipedia.org/wiki/Leto
http://sl.wikipedia.org/wiki/Ura
http://sl.wikipedia.org/wiki/Sonce
http://sl.wikipedia.org/wiki/Pomlad
http://sl.wikipedia.org/wiki/Poletje
http://sl.wikipedia.org/wiki/Mesec
http://sl.wikipedia.org/wiki/Dr%C5%BEave_sveta
http://sl.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://sl.wikipedia.org/wiki/Islandija
http://sl.wikipedia.org/wiki/Benjamin_Franklin
http://sl.wikipedia.org/w/index.php?title=William_Willett&action=edit&redlink=1
http://sl.wikipedia.org/w/index.php?title=Parlament_Zdru%C5%BEenega_kraljestva&action=edit&redlink=1
http://sl.wikipedia.org/wiki/Slovenija
http://sl.wikipedia.org/wiki/Skup%C5%A1%C4%8Dina
http://sl.wikipedia.org/wiki/Socialisti%C4%8Dna_federativna_republika_Jugoslavija
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Prehod na poletni čas se spomladi zgodi zadnjo nedeljo v marcu ali prvo nedeljo v aprilu, prehod 

na standardni čas pa jeseni zadnjo nedeljo v septembru ali prvo nedeljo v oktobru. 

V srednji Evropi spomladi prestavimo uro z 02:00 CET na 03:00 CEST. 

Jeseni prestavimo uro s 03:00 CEST na 02:00 CET. Druge regije prestavijo uro ob drugem času. 

Prehod na poletni čas v Sloveniji opravimo zadnjo nedeljo (običajno sicer rečemo med soboto in 

nedeljo) v marcu, ko uro premaknemo z 02.00 na 03.00. 

VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE za 2. trimesečje 2015 

Miro je spet, že drugič letos pripravil tabelo vodenja skedov, ki še vedno poteka po ustaljenem redu. 

 
Naš sked še vedno poteka na frekvenci: 145450.0 Mhz 

 

ZANIMIVOST-tokrat nekaj iz zgodovine 

Nalaganje prvega 5 MBytnega trdega diska    Prevoz "Jabolka",  

na letalo PanAm, 1956     prvega indijskega satelita, 1981 

                         

Uredil:  

Robi - S56VHR         27.03.2015 

http://sl.wikipedia.org/wiki/Standardni_%C4%8Das
http://sl.wikipedia.org/wiki/Central_European_Time
http://sl.wikipedia.org/wiki/Central_European_Summer_Time
http://sl.wikipedia.org/wiki/Nedelja
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Pozdravljen-a, pred tabo so naslednje pomladanske NOVICE RK MOZIRJE, ki prinašajo nekaj novih 

podatkov o preteklem dogajanju. 

NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 1 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov oziroma 

papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z informatorjem izpred 

22 let.  

Pred leti , natančneje leta 1993 so člani radiokluba Mozirje, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 

letnici in občinskem prazniku izdali informator. Članke za njega so pripravili člani, ki so pokrivali 

različna področja delovanja v klubu. V izdaji so predstavili širši skupnosti dejavnost domačih in tujih 

radioamaterjev, ki ni bila toliko znana med ostalimi ljudmi. Prvi članek v glasilu je napisal takratni 

predsednik kluba. 

NASLOVNICA 
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ZANIMIVOST 

Črna skrinjica: zakaj je neuničljiva, zakaj ni črna in zakaj ni samo ena 

Črna skrinjica ni ena, ampak sta dve, prav tako pa nista črni, ampak živo oranžni. Čeprav ne igrata 

nobene vloge pri tem, da je letalo v zraku, sta ključnega pomena v primeru nesreče. Kot je 

pojasnil Robert Rozman iz Adrie Airways tehnika, točen izvor imena črna skrinjica ni znan, obstaja le 

nekaj zgodbic. Skrinjica namreč ni črna, ampak je živih barv, kar naj bi olajšalo iskanje 

 

 
Vsako potniško ali poslovno letalo mora biti opremljeno z zapisovalnikom zvoka v pilotski kabini in z 

zapisovalnikom podatkov o letenju. Ta dva kosa opreme običajno imenujemo črna skrinjica.  

 

Črno skrinjico je izumil avstralski znanstvenik David Warren. Ko je sredi petdesetih let Warren delal v 

laboratoriju za letalske raziskave v Melbournu, je sodeloval pri preiskavi skrivnostne nesreče prvega 

reaktivnega potniškega letala, Comet. Ugotovil je, da bi bilo za preiskovalce koristno, če bi vedeli, kaj 

se je dogajalo tik pred nesrečo, zato se je lotil izdelave osnovnega zapisovalnika podatkov letenja.  

 

Da bi po letalski nesreči lažje našli zapisovalnik zvoka v pilotski kabini in zapisovalnik podatkov o 

letenju, sta obe napravi opremljeni s podvodnim oddajnikom signala (UBL). Oddajnik se sproži, takoj 

ko pride v stik z vodo, signal pa lahko oddaja iz globine do 4.200 metrov.  

 

Obe skrinjici sta v repu letala. Ena skrbi za snemanje zvokov v pilotski kabini in komunikacije prek 

radijskih oddajnikov. Imenuje se Cockpit Voice Recorder (CVR), slovenski naziv pa je snemalnik 

zvokov.  

 

Druga skrbi za zapisovanje ključnih parametrov poleta (na primer višina, smer, hitrost, motorski 

podatki, podatki o krmilnih površinah, položaj letala in drugo). Imenuje se Flight Data Recorder (FDR 

ali tudi DFDR), slovenski naziv pa je zapisovalnik podatkov, je navedel Rozman. 

Ohišje iz nerjavečega jekla ali titana. Spominsko vezje je obdano najprej s plastjo aluminijaste folije in 

nato izolirano s temperaturno odporno izolacijo debeline približno 2,5 centimetra."Vse skupaj je zaprto 

http://psn.sdn.si/sn/img/s975x650/14/091/635319483339969567_crna_skrinjica_razdelana_975.jpg
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v ohišje iz nerjavečega jekla ali titana. Tako zaščiteni deli zdržijo 3.400-kratni težnostni pospešek, kar 

približno ustreza trku s hitrostjo 550 kilometrov na uro in eno uro pri tisoč stopinjah Celzija." 

VELJAVNOST RADIOAMATERSKIH DOVOLJENJ 

Na forumu se je pred kratkim pojavila tema o poteku veljavnosti in podaljševanju CEPT 

radioamaterskih dovoljenj.  

Nekaj mnenj iz foruma: http://forum.hamradio.si/viewtopic.php?f=13&t=16833 

Ob sprejemu novega splošnega akta smo uspeli s tem, da smo z AKOS-om se dogovorili, da obdobje 

"mirovanja" znaka traja 10 let. Vendar to velja le od sprejema splošnega akta, za stare pa velja še 

5 let.  

Glede na to, da nam država nudi klicne znake zastonj, brez plačila licence, brez licenčnine, sem jaz 

zelo vesel s tem servisom.  

Vsak dodaten servis bi lahko pomenil plačljivost licence, kar pa mislim, da nobenemu od nas/vas ni 

v interesu. 

Odkar z izdajo licenc nima nič niti klub niti ZRS, mora pač vsak zase poskrbeti, da mu ne poteče. To 

nikakor ni dolžnost kluba ali zveze. To je precej primerljivo z veljavnostjo na primer osebne 

izkaznice, potnega lista ali pa vozniškega dovoljenja. O tem mora pač vsak posameznik imeti 

pregled, kdaj mu kaj poteče. Saj mu za na primer potni list tudi nihče ne pošilja obvestila, da mu bo 

potekel. Ker pa so ljudje "šlampasti", pa pač pride do tega, da ostanejo brez dovoljenja, v tem 

primeru klicnega znaka. Zvračati krivdo na nekoga drugega je milo rečeno neumno. S tem vsak 

posameznik samo pove, koliko ima soli v glavi. Žal je nekaterim očitno tudi vseeno. Torej, ne iščite 

krivca, kriv je izključno samo vsak sam. 

Za tiste, ki imate na računalniku nameščen certifikat se lahko registrirate na e-upravi in na spletni 

strani uredite spletne opomnike za osebne dokumente, možnost pa je nastaviti tudi opomnik za kakšen 

ostali dokument, kot je na primer ta o katerem je govor v tem delu članka. 

Obvestilo o poteku veljavnosti identifikacijskih dokumentov - spletni opomnik 

Državni portal E-uprava (http://e-uprava.gov.si) vam nudi možnost, da vas sistem e-uprave 
samodejno obvešča o poteku vaših osebnih dokumentov. 
  
Storitev, ki se imenuje spletni opomnik (http://e-uprava.gov.si/e-uprava/opomnik/), omogoča, 
da na elektronski naslov in/ali mobilno številko prejmete sporočilo o poteku veljavnosti vaših 
identifikacijskih dokumentov in dokumentov vaših mladoletnih otrok, in sicer 1 mesec, 14 dni 
in 3 dni pred potekom veljavnosti. Obvestilo o poteku dokumentov lahko prejmete za 
dokumente, ki jih sistem e-uprave pridobi iz uradnih evidenc, in sicer osebna izkaznica, potni 
list, vozniško dovoljenje, prometno dovoljenje, orožni list, tehnični zapisnik. Ta storitev je 
dostopna le uporabnikom kvalificiranega digitalnega potrdila. V kolikor še nimate 
tovrstnega potrdila, lahko le-tega naročite oz. vložite vlogo zanj na katerikoli upravni enoti v 
Sloveniji. Potrdilo boste prejeli najkasneje v roku 10 dni od vložitve vloge. 

http://forum.hamradio.si/viewtopic.php?f=13&t=16833
http://e-uprava.gov.si/
http://e-uprava.gov.si/e-uprava/opomnik/
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Vzel sem si čas in pregledal veljavnost za naše člane, ki so aktivni in še za nekatere, ki so bili aktivni 

člani pred leti in naredil spisek. S tem spiskom bi želel spomniti naše člane na pazljivost pri veljavnosti 

dovoljenj. Ne morem pa vam zagotoviti, da bom jaz spremljal datume poteka v bodoče! 

  Uredil:  

Robi - S56VHR         15.04.2015 
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Pozdravljen-a, pred tabo so naslednje pomladanske NOVICE RK MOZIRJE, ki prinašajo nekaj 

novih podatkov o preteklem dogajanju. 

ZLATO PRIZNANJE S PLAKETO OBČINE MOZIRJE 

Ludvik ES – S52LE-za njegove neprecenljive zasluge pri delovanju v Radioklubu 
Mozirje in dolgoletno prizadevno delo z mladimi radioamaterji 

Radioklub Mozirje je letos za dobitnika občinskega priznanja predlagal svojega dolgoletnega člana  

Ludvika Es-S52LE, njegov prvi klicni znak v skupni državi Jugoslaviji pa je bil YU3UXA. 

Ker točnih podatkov o prvih radioamaterjih na našem področju žal nimamo, vemo pa da so 

posamezniki že pred vojno poizkušali srečo s sestavljanjem enostavnih radijskih sprejemnikov, med 

njimi je bil tudi zgoraj omenjeni Ludvik. Tako se je po vojni pojavljalo čedalje več uspešnih 

konstruktorjev, ki so si izmenjavali svoje izkušnje in včasih s skupnimi močmi prišli do zanimivih 

in uporabnih zamisli in rešitev. Člani takratnega kluba so sodelovali z raznimi organizacijami, 

ustanovami in društvi. V sodelovanju s Gornjesavinjskim šahovskim klubom so preko UKV zvez 

sodelovali med našimi in Koroškimi šahisti. V petdesetih letih se je zanimanje za tehniko razširilo 

tudi na osnovne šole. Med prvimi so to bile šola Mozirje, Gornji Grad in Nova Štifta. Ludvik je kot 

učitelj tehničnega pouka na šoli prenašal znanje tehnike in zraven tudi radioamaterstva na mlade. 

Zaradi zanimanja za radioamaterstvo se je na šoli Mozirje in Gornji Grad ustanovili tudi 

radioamaterska sekcija v katero so bili vključeni tudi CB amaterji. Več let so bili v klubu tudi 

radioamaterski krožki za šolsko mladino in prav iz teh vrst so zrasli mnogi sedanji aktivni člani 

kluba. Za mnoge šolarje je delo v klubu pomenilo tudi njihovo poklicno usmeritev. Učenci in člani 

krožka so se udeleževali tudi tekmovanj pod mentorstvom Ludvika in dosegali dobre rezultate na 

državni ravni. Mozirski RK je s šolami v dolini sodeloval tudi v akciji »Pomlad na radijskih 

valovih« ob katerih se je mladina različnih šol pomerila v poznavanju zgodovine, zanimivosti s 

svojih šol in krajev. Ideja za odajo na radio »Kričač« je leta 1979 prišla ravno iz radiokluba Mozirje 

v katero je bilo takrat vključenih kar 25 osnovnih šol.  

Po upokojitvi je Ludvik delo nadaljeval v humanitarnih vodah, še posebej med osvoboditvijo 

Slovenije. Sodeloval je pri preskrbi razne tehnične opreme in ostalih stvari za republike bivše 

Jugoslavije. Sedaj je Ludvik na radioamaterskih valovih manj aktiven, kljub svojim 88 letom pa se 

rad udeležuje raznih srečanj članov radiokluba Mozirje, kjer rad spregovori o svojem delovanju na 

področju tehnike in delu z mladimi. Glede na vse napisano in na podatke ki jih imamo, je Ludvik 

res pomemben  član v našem klubu na katerega smo ponosni in smo radi v njegovi družbi, kjer 

vedno izvemo kaj novega, oziroma starega iz njegovega dolgoletnega delovanja . 
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Novi radioamaterji in njihovi inštruktorji leta 1985-Ludvik Es-S52LE (prvi z leve v prvi vrsti) 

 

Ludvik Es-S52LE na podelitvi občinskega priznanja 24.4.2015 (foto-Miro-S52ON) 
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NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 2 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov 

oziroma papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z 

informatorjem izpred 22 let, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 letnici in občinskem prazniku 

izdali informator. 

NADALJEVANJE ČLANKOV IZ GLASILA 
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ZANIMIVOST 

25. april: Izumitelj, ki je razvil radijske prenose 

Leta 1874 se je v bližini Bologne rodil italijanski inženir in Nobelov nagrajenec Guglielmo 

Marchese Marconi. 

Znan je po razvoju uporabnega brezžičnega telegrafskega sistema, splošno znanega kot radio. 

O različnih izvornih radijskih patentih ter o njegovem sodelovanju in rivalstvu z Nikolo Teslo, 

razprave trajajo do danes. Marconi je bil kljub temu razglašen za Nobelovega nagrajenca za fiziko 

leta 1909 (skupaj s Karlom Ferdinandom Braunom) 

Bil je predsednik Italijanske akademije (Accademia d'Italia) in član fašističnega Velikega sveta. Bil 

je drugi sin italijanskega posestnika Giuseppeja Marconija in njegove žene Annie Jameson, ki je 

bila Irka. Mladi Marconi je študiral v Bologni, Firencah in kasneje še v Livornu. Marconi je pri 

izdelavi svojega radia uporabil patente drugih znanstvenikov. Sicer je prvi radio izumil Nikola 

Tesla, a je njegovo delo zgorelo v požaru, ki je zajel njegov laboratorij. 

Leta 1896 je Marconi prvič predstavil sprejemanje in oddajanje morsejeve abecede v radijskem 

signalu. Sprejemnik in oddajnik sta bila v tem prvem poskusu oddaljena najmanj dva in največ šest 

kilometrov. Poskus je izvedel v angleškem Salisbury Plainu. 2. julija naslednje leto je prejel 

angleški patent za radijske zveze. Tega meseca je v Londonu ustanovil družbo Wireless Telegraph 

Trading Signal Company, ki se je kasneje preimenovala v Marconi Wireless Telegraph Company. 

Leta 1898 je podjetje že zaposlovalo okoli 50 ljudi. 

Leto 1897 je za Marconija pomembno tudi zato, ker je tega leta prvič prenašal radijski signal prek 

vode, in sicer je bilo to 13. maja 1897. Signal je poslal iz južnowaleškega kraja Lavernock Point na 

otok Flat Holm, nato pa še enkrat leta 1898 iz severnoirskega Ballycastla na otok Rathlin. Prvi 

čezatlantski radijski signal pa je prejel 12. decembra 1901 iz Signal Hilla v Kanadi. Pri sprejemu si 

je pomagal s 122 metrov visoko anteno. Leta 1903 je Marconi poslal slavno sporočilo ameriškega 

predsednika, ki je bilo namenjeno angleškemu kralju. 

Marconiju je leta 1907 uspela popolnoma zanesljiva komunikacija prek Atlantika. Skupaj z Karlom 

Ferdinandom Braunom je bil za svoje dosežke nagrajen z Nobelovo nagrado za fiziko. 20. 

novembra 1919 se je njegovo podjetje Marconi Company of America združilo s korporacijo Radio 

Corporation of America. 

Leta 1923 se je pridružil italijanski fašistični stranki in nato je imel večkrat fašistične govore po 

radijskih postajah v več državah. 15. junija 1927 se je poročil z Mario Cristino Bezzi-Scali, njegova 

poročna priča pa je bil Mussolini. V zakonu se je rodila ena hčerka, Maria Elettra Elena Anna 

Marconi.  

Umrl je v Rimu 20. julija 1937, v njegov spomin so tedaj vse radijske postaje po svetu utihnile za 

dve minuti. 
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4. maj: Dan, ko je umrl Josip Broz - Tito 

Na današnji dan leta 1980 je umrl jugoslovanski predsednik od konca druge svetovne vojne do 

smrti, Josip Broz - Tito. Rodil se je 7. maja 1892 v Kumrovcu. Bil je sedmi otrok v družini. 

Titov pogreb velja za drugi največji v zgodovini glede na število politikov, ki se je dogodka 

udeležilo. Pokopali so ga v beograjskem mavzoleju Kuća cveća (Hiša cvetja). Njegov poslednji 

dom je od njegove smrti obiskalo že več kot 20 milijonov ljudi. Pod njegovim vodstvom je država 

postala članica neuvrščenih. 16. maja 1974 so sprejeli novo ustavo, s katero je Josip Broz - Tito 

postal dosmrtni predsednik države. Januarja 1980 so ga sprejeli v klinični center v Ljubljani. 

 

Vir: http://www.rtvslo.si/na-danasnji-dan 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         05.05.2015 

http://www.rtvslo.si/na-danasnji-dan
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Pozdravljen-a, pred tabo so naslednje pomladansko/poletne NOVICE RK MOZIRJE, ki spet 

prinašajo kar nekaj novih podatkov o preteklem dogajanju. Zakorakali smo v nov mesec, 

temperature pa so že prave poletne, tako da uživaj v senci ob branju teh novičk. 

NOVA RUBRIKA 

NAŠI ČLANI SE PREDSTAVIJO 

Letošnji zbor članov je bil volilni zato je prav, da vsi člani malo bolj spoznamo ljudi, ki posvečajo 

kar nekaj časa za vodenje in urejanje stvar, da lahko klub nemoteno deluje. 

Po novem je bil za predsednika izvoljen stari-novi predsednik Uroš Krajner. 

 

Uroš Krajner S55K   
Funkcija: predsednikRK-2011-2015, 2015-2019 

Rojen: 1984 

Radioamaterski staž: od leta 2000  

Naslov: Zavodice, Nazarje 

 

 

 
Povej kaj o sebi, kako bi se opisal? 

Sem Uroš Krajner iz Nazarij oz. Zavodic in sedaj vodim radioklub že drugi mandat. 

Tečaj sem opravil v domačem radioklubu pod vodstvom Mirota Prašnikarja. Moram priznati, da so 

bili tečaji takrat kar številčni.  
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To znanje mi je prišlo zelo prav v srednji Elektrotehnični šoli v Velenju smer elektronika, saj sem 

takrat obiskoval prvi letnik. V začetku so bili najbolj popularni UKV maratoni, kjer smo člani 

radiokluba dosegali lepe rezultate. 

Prvih 10 let moram reči, da sem tekmovanja delal zelo redno. Priča sem bil takratni zelo dejavni 

sončevi aktivnosti, ki je pripomogla za zelo dobre zveze na KV-ju. Veliko smo bili na klubskem žal 

»bivšem« bivaku v Borseki. Tam se je odvilo kar nekaj tekmovanj in zanimivih druženj. Postavili 

smo tudi ATV oddajnik na bivaku. Proti koncu srednje šole sem se nekako usmeril v programiranje 

mikroprocesorjev. Med začetnimi projekti sem zgradil ATV krmilnik, ki je omogočal krmiljenje 

avdio/video naprav na oddajniku preko radijske postaje. 

 

Šolanje sem nadaljeval na fakulteti v Mariboru smer avtomatika in tako ostal na tem področju 

kasneje v službi. 

 

Kako preživljaš prosti čas? 

Prosti čas namenjam vodenju kluba, gradnji hiše in še bi se kaj našlo.  

 

 

 

NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 3 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov 

oziroma papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z 

informatorjem izpred 22 let, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 letnici in občinskem prazniku 

izdali informator. 

NADALJEVANJE ČLANKOV IZ GLASILA
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TRADICIONALNI PIKNIK ČLANOV RK MOZIRJE IN RK SOTA 

23. maja smo se člani RK Mozirje zopet zbrali na že tradicionalnem pikniku in ker je radioklub 

SOTA načrtoval svoje letno srečanje v naših krajih, smo jih povabili kar na naše srečanje. Povabilu 

so se z veseljem odzvali in tako se je skupnega srečanja udeležilo kar štirinajst gostov z družinskimi 

člani omenjenega kluba. Do sedaj smo skoraj vedno imeli dež, razen lansko leto, tokrat pa se nam 

deževno vreme ni izneverilo HI. Ob enih, ko je bil dogovorjen začetek piknika je vse skupaj lepo 

izgledalo in dišalo iz prostora kjer je v »kuhinji« naš kuhar že imel pripravljene dobrote. Toni-

S56IBA, naš stalni kuhar tokrat ni bil odsoten, zato smo vedeli da ne bomo lačni. Za dodatno 

razvajanje brbončic so poskrbele članice našega kluba Janja-S55JM, Cvetka-S56ICV in Zdenke-

S58ZSM. Brez dobre kave, ki jo je pripravila Sonja-S56BPS, pa popoldan nebi bil kot je bil.  

Celo popoldne je lepo deževalo, tako da smo vsi udeleženci lahko pod skupno streho opazovali 

naravo okrog nas. Zaradi tega nam tudi ni bilo potrebno postavljati anten in smo lahko več časa 

posvetili spoznavanju in pogovoru o tehniki in še čemu. Izkoristili smo priliko prisotnosti 

podpredsednika ZRS Radota S58R za podelitev diplome o opravljenem izpitu našemu novemu 

članu. 

Piknika se je udeležilo 39 članov, štirinožni kosmatinec Baron pa je budno »pazil« Sabino-

S56BNX. Nekaj vztrajnih nas je proti večeru le dočakalo vedro vreme.  

Na spodnjih fotografijah je zabeleženo nekaj utrinkov. 

 
ena skupinska pod streho                     Foto: Blaž S50SB
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Podelitev diplome za opravljen izpit Andreju Debata pod streho 3  

 
Debata pod streho 2     Debata pod streho 3    

 
Kuhar Toni-S56IBA   Priprave na gasilski-radioamatersko fotografijo 

Foto Miro S52ON in Robi S56VHR 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         05.06.2015 



 

Novice iz RK S51DSW 8 julij 15 Stran 1 

 

8/15 

Pozdravljen-a, pred tabo so zadnje NOVICE RK MOZIRJE pred poletnimi dopusti. V tem 

vmesnem času se je nabralo malo več materiala, tako da je ta izdaja novičk malo bolj obširna. Sedaj 

si bom vzel malo predaha. Med poletjem bom mogoče zbiral tudi kakšne informacije za 

podopustniško številko novic. Vsem želim lepo preživljanje poletnih dni. 

 

VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE 

Miro je spet pripravil tabelo vodenja skedov, ki še vedno poteka po ustaljenem redu. 

 

 

NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 5 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov 

oziroma papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z 

informatorjem izpred 22 let, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 letnici in občinskem prazniku 

izdali informator. 

NADALJEVANJE ČLANKOV IZ GLASILA 



 

Novice iz RK S51DSW 8 julij 15 Stran 2 
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REGIJSKO PREVERJANJE EKIP PRVE POMOČI CZ IN RDEČEGA KRIŽA 

 
Na Rečici je bilo 6.6.2015 usposabljanje ekip, katerega so se udeležili člani našega kluba. Našo 

dejavnost so predstavljali Uroš-S55K, Negro-S55KM, Jaka-S55X in Jože-S50SL v Celju na centru. 

 

Kratko poročilo sodelovanja ARON ekipe S50ACE in Radio kluba Mozirje S51DSW 

 

V okviru regijskega preverjanja ekip prve pomoči Civilne zaščite in Rdečega križa 6. junija 2015 v 

Rečici ob Savinji so sodelovali tudi radioamaterji Radio kluba Mozirje S51DSW, ki so predstavili 

svojo dejavnost. 

Za preizkus zvez se je v tem času aktivirala tudi ekipa ARON S50ACE. V ARON prostoru ReCO 

Celje je delal član ekipe ARON Jože S50SL iz Radio kluba Mozirje, ki se je predhodno seznanil z 

delom  preko Winlinka sistema s programom RMSExspress. 

Vzpostavljene so naslednje veze na: 

- simpleks delo na 145,525 ( raport 5-9) - mobilna postaja + X50 

- repetitor Malič na 2 metrih S55VCM 

- (Q-5) - Na Rečici ob Savinji se je delalo z ročno postajo gumi anteno in 5W 

- simpleks delo na 70 cm Rečici ob Savinjo (raport 5-7) - mobilna postaja + x50 

- KV področje 3,5, 7 in 14 mHz ni šlo, tudi na sprejemu ne!  

Brez problema je bila uspešno poslana  testna elektronska pošta na klubski naslov S51DSW preko 

winlink prek Avstrijskega prehoda OE3XEC na 3.60 MHz. 

Sistema ZARE s terena ni bil testiran! 

  

73 de S56AFJ Janko, vodja ARON ekipe S50ACE 
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Predstavitvena stojnica S51DSW  z našimi predstavniki 

 

              
 

           
Prostori in oprema na centru v Celju, foto Jože S50SL 
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AKTIVACIJA KOMEN S5/KS-019 

Dan po prazniku sva z Mojco izkoristila lepo vreme in 26.6. aktivirala Komen, 1684 m. Za Mojco 

je bila ta osvojitev vrha prva, jaz pa sem ta vrh aktiviral že drugič.  

Hoje do vrha iz Hlipovca je približno za 45 min. Vreme je bilo res  super, če odmislimo veter, ki pa 

vseeno ni bil prehud. Med aktivacijo so nastale tudi lepe fotografije.   

Pogoji na KV so bili slabi, na UKV pa standardno. Delal sem na 2 m, 6 m in 10 m. Aktivacija je 

trajala od 11- 12 ih ! Narejena je bila tudi ena zveza 

S2S  s S5/9A6NDD/P,  ki je bil v Julijskih Alpah  

na S5/JA-005. 

Hvala vsem za zveze in do poslušanja prihodnjič.  

73 de Miro 

 

 

150 LETNICA ITU 

 

Letos 2015, meseca maja se obeležuje 150. obletnica podpisa prve Mednarodne konvencije 

Telegrafije in ustanovitev Mednarodne telekomunikacijske zveze. 

V spomin na ta pomemben dogodek je združenje Španskih amaterjev, članov IARU pričelo 

aktivnosti za posebno nagrado, ki je na voljo vsem licenciranim radioamaterjem ali SWL po vsem 

svetu. Pogoj za osvojitev diplome je bila zveza s posebno postaj s predpono AO150.  

Rezultati priložnostnega tekmovanja ob 150 letnici ITU (v organizaciji španske radioamaterske 

zveze ) 

TOP 100 S5 – Slovenia 

# CALLSIGN Stations  Slots 

21    S52ON 11 64 

24    S51TS 11 60 

32    S55KM 11 51 

44    S51DSW 11 41 

51    S55X 11 28 

52    S52BS 11 28 

64    S52OA 11 13 

http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S52ON
http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S51TS
http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S55KM
http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S51DSW
http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S55X
http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S52BS
http://itu150.ure.es/log-online/?qrz=S52OA
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SSB TEKMOVANJE S5 FIELD DAY  5.9. - 6.9.2015 

Pozdravljeni vsi ljudje dobre volje :) 

Leto je naokoli in zopet vas vse vabim k sodelovanju pri enem izmed večjih projektov, ki ga bomo 

izvedli v našem radioklubu v letošnjem letu.  

Po lanskem uspešnem sodelovanju na mednarodnem kratkovalovnem tekmovanju Field day SSB 

ste izrazili željo, da zadevo izpeljemo tudi letos. Seveda si tudi sam želim izvedbe tega tekmovanja.  

Da vas spomnim, šotor pri čistilni napravi v Lokah pri Mozirju, antena spiderbeam, ostalo še nekaj 

žic, v 24 urah slabih 600 QSO, golaž, napajanje iz agregata, golaž, postavljanje antene v precej 

deževnih razmerah, kuhanje golaža.... druženje... pa da ne pozabim na golaž ;) HI 

Najbolje da si za spomin še enkrat zavrtimo nekaj minutni posnetek lanskega dogodka: 

https://www.youtube.com/watch?v=0uVZUUlw7_M 

Seveda smo letos že izkušenejši zato so tudi ambicije in pričakovanja lahko za en odtenek višja. 

Letos mednarodno tekmovanje Field day SSB 2015 poteka prvi vikend v septembru. 

 (sobota 13:00:00 UTC - nedelja 12:59:59 UTC)  

Kot ste lani videli je za tekmovanje potrebno kar precej organizacije, sodelovanja in pomoči zato ste 

ponovno vabljeni čisto vsi, saj se za vsakega najde nekaj. 

Če si pripravljen kakorkoli pomagati pri izvedbi tekmovanja Field day 2015 prosim odgovori na to 

sporočilo. V kratkem pa lahko pričakujete že kakšne dodatne informacije glede izvedbe 

tekmovanja. 

 

Lep 73 de S55X, Jaka 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=0uVZUUlw7_M
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NA DANAŠNJI DAN 
1900 - Grof Ferdinadnd von Zeppelin je opravil prvi poskusni polet s svojim zrakoplovom. 

 

2.7.1566 je umrl francoski astrolog v jasnovidec Nostradamus.  

Ni napovedal letošnjega poletja in počitnic, zato jih napovedujem jaz. 

Lep 73 

Uredil:  

Robi - S56VHR         02.07.2015 
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9/15 

Pozdravljen-a, pred tabo so poletne NOVICE RK MOZIRJE, ki so obarvane bolj v SOTA barvah, 

lahko bi rekel da so kar novičke »Steblovnikovih«-HI. V tem vmesnem času se je nabralo kar malo 

več materiala, tako da je ta izdaja novičk malo bolj obširna. Vsem želim lepo preživljanje zadnjih 

poletnih dni. 

AKTIVACIJA RADUHA S5/KS-012-Toni in Zdenka 

izhodišče: zadnji odcep proti Koči na Loki, nato 2 uri zelo zelo počasne hoje proti vrhu, 1 ura 

aktivacije, tam 28 zvez samo na 2 metra (4  veze SOTA 2 SOTA) 

vreme: na momente oblačno, večinoma sončno (za hojo idealno) 

Spust čez Durce, (meni bolj všeč, ker) je malce bol odprto, ampak malce bolj strmo do  

koče na Loki, kjer je bil čas za posladek z kislim mlekom pri temperaturi 23º C, po posladku pa 

domov na temperaturo 31º C 

     

Koča na Loki                odcep Durce 

 

Proti vrhu     na položaju 

73 DE S51TS IN S58ZSM 
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AKTIVACIJA RADUHA S5/KS-025-Jaka 

Pa sem končno tudi jaz našel čas in voljo za SOTA aktivacijo, prvo v letu 2015. Kot je v navadi je 

prva aktivacija doma oziroma v domači občini, in ker je edini SOTA vrh v Mozirju Boskovec, 

nisem imel hude izbire. 

V nedeljo zgodaj zjutraj se odpravim z avtomobilom do alpskega vrta na Mozirski planini. Vsem 

dobro znano pot na Boskovec prehodim v slabe pol ure in kljub zgodnji uri me pošteno greje sonce. 

Ob prihodu na vrh poiščem prijetno senčno lokacijo, kjer postavim vertikalko ter ostalo ham 

opremo. 

Pričnem z delom na 14mhz kjer z Mirom S52ON narediva SOTA2SOTA vezo.  

Najino zvezo sliši tudi EA2DT in me prosi za QSY 10up, hitro narediva vezo, prosim ga za spot in 

aktivacija se je pričela nad pričakovanji. 86 QSO na 14mhz v 1uri, nadaljujem na 7mhz, 28mhz, 

vmes skočim še na 50mhz, da z Mirom narediva nov SOTA2SOTA QSO (Miro je bil že na drugem 

hribu), kratkovalovni del aktivacije pa zaključim na 21mhz.  

Postaje so bile večinoma evropske, le nekaj ruskih postaj iz azijskega dela Rusije, Izraela in 

Libanona, ki so zunaj Evrope. 

Z delom zaključim na 2m FM kjer je ravno potekal UKV maraton, hrvaškim postajam podelim 

pike, še nekajkrat pokličem, če se kdo od "lokalcev" javi vendar sem že vse prej "podelal" na 

kratkem valu.  

Aktivacija je bila več kot uspešna in nad pričakovanji. V dobrih dveh urah na vrhu v prijetni senčki 

sem naredil 162 QSO ker je tudi moj osebni rekord na eno aktivacijo.  

 

                     

73 DE S55X 
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AKTIVACIJA ALTEMAVER S5/CP-001-Toni in Zdenka 

Po planirani aktivaciji Slatnika ( katerega sem aktiviral že 4 krat) sva se v zadnjih minutah na vrhu 

Bohinjskega sedla odločila, da bova raje aktivirala Altemaver, na katerem še nisva bila. 

Torej sva pot nadaljevala še približno 8 km z avtom, da sva prispela do izhodišča.  

Odločitev mi je bila že kar v štartu všeč, saj sva pot nadaljevala po senci ( če bi šla na Slatnik, bi že 

pošteno grizla kolena po Soriških smučiščih in bilo bi nama zelo vroče, saj je sonce že pošteno 

"žgalo")  

Po 15 minutah hoje po lepo markirani potki v zavetju grmovja (sence) in kočah na planini Pečana 

sva prišla na točko, ko se vidi ena od koč na, vendar sva pot nadaljevala samo še pol ure v tej smeri, 

potem pa zavila desno za Altemaver, kateri je bil najin današnji cilj. To je tudi najvišji vrh Ratitivca 

1678 mnv. Nekako sva mislila, da že vidiva vrh ampak...., ko sva prišla gor, sva spoznala da je treba 

pot nadaljevati po grebenu še kakšnih 250 metrov za kar sva porabila še kakšnih slabih 5 minut. Na 

vrhu postaviva anteno, malce pomalicava in pogasiva žejo in tako ob 07:44 (UTC) narediva prvo 

zvezo z Branetom S59UAR. (Preden sva pričela je bila frekvenca strašljivo tiha in sem se kar bal, 

da ne bova naredila zadosti zvez). Strah  je bil odveč, saj sva do 08:03 (UTC) naredila 14 zvez od 

tega 5 z amaterji iz našega kluba, kar me je pozitivno presenetilo, saj sem mislil, da je lokacija 

neugodna za "naše konce". Ivana S57TI sva sprejela kot bi delala zvezo v lokalu (močan signal brez 

motenj in zelo glasna modulacija). Naredila sva tudi zvezo SOTA 2 SOTA z Barbaro OE6BID in 

Petrom OE6PID, ki sta se  tudi te dni potepala po avstrijskih vrhovih. Potem sva počasi pospravila 

opremo in pot nadaljevala proti Krekovi koči na Ratitovcu, kjer sva si privoščila "zasluženo" kislo 

mleko. Tam sva se odpočila in potem počasi nadaljevala proti izhodišču, kjer naju je pričakal 

razgret avto. 

Vsem,  ki so se nama javili hvala in lep pozdrav do naslednje aktivacije .....  
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koča na planini Pečana 

 

 
Le kam bi jo obrnil??      Kar takole pusti stvari! 
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Krekova koča na Ratitovcu 

DE S51TS in S58ZSM 

 

AKTIVACIJA KOŠUTNIKOV TURN S5/KA-004-Toni in Jaka 

Že nekaj časa planirana SOTA aktivacija Košutnikovega turna (S5/KA-004) je bila  v petek zjutraj 

31.7.2015 pod velikim vprašajem, saj je v Mozirju  kar močno deževalo. Vremenska napoved je 

bila sicer boljša ampak nebo je bilo okrog in okrog zabito ... 

Ampak, vremenarjem ja treba verjeti in z Jakom sva se odločila da vseeno greva. Malo sva še 

počakala in res je nehalo deževati.  

Pot do Tržiča in še naprej do Jeledola je bila oblačna in meglena  in pogorje Košute je bilo zavito v 

meglo... kar nič dobri obeti. Ko sva prispela z avtom do izhodišča je še rahlo rosilo iz megle, pihal 

pa je tudi hladen veter. Oblekla sva se malce močneje kot sva prej planirala in pot pod noge. 

Malce pred kočo (planšarijo) se je bilo potrebno odločiti, po kateri poti nadaljujeva. Odločila sva se 

za vzhodno ki je sicer malce daljša,  ampak glede na razmočenost poti, precej varnejša.  

Malce sva si ogledala lepo urejeno Planšarijo: Dolga njiva - na 1400mnv in potem nadaljevala pot 

proti vzhodu. Pot je bila vidna vendar je bila na travniku precej blatna zaradi krav, odločila sva se , 

da greva raje po travi par metrov više (napaka) , spregledala sva namreč kar precej veliko markacijo 

za pot na vrh in sva nadaljevala 500 metrov iz smeri. Izgubila sva okrog pol ure. No potem naprej je 

šlo vse po planu. Pot v začetku ne preveč strma vendar v srednjem delu kar precej nevarna zaradi 

nevarnosti zdrsa, kasneje  postane vse strmejša in naju v nekaj minutah vzpona pripelje na mejni 

greben, kjer se nam odpre pogled proti severnim stenam vzhodnega dela Košute. 

Pot, ki  je še naprej precej strma pa naju nato po  travnatih pobočjih kmalu pripelje na razgleden vrh 

kjer je postavljen velik križ (Košutnikov turn ... 2136 mnv) 

Postaviva anteno in sva s tem deležna kar nekaj radovednih pogledov nekaterih tuje-govorečih 

obiskovalcev. 
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Z oddajanjem sva pričela ob 09:37, aktivacija je trajala 98 minut, narejenih pa je bilo skupaj 74 

zvez: 19 zvez na 2m, 49 zvez na 20m in  6 zvez na 10m 

 

Po končani aktivaciji sva se v dolino (na 1280 mnv) vrnila po isti poti razen tistega dela, ki sva ga 

zjutraj po nepotrebnem prehodila ;-) 

Vreme nama je omogočilo precej čist pogled po okolici, nekateri vrhovi pa so bili v megli. 

Temperature so bile idealne za takšen "podvig". 

Skratka aktivacija je uspela...  

Vsem udeležencem hvala za javljanje ....  
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73 DE S51TS  in S55X 

AKTIVACIJA KRANJSKA REBER S5/029-Toni in Zdenka 

Končno spet ena nedelja , ki je nisva preživela kar doma. 

Odločitev je padla kar na hitro. Sprva planirana Menina je bila v zadnjem trenutku spremenjena v 

Kranjsko reber, na kateri Zdenka še ni bila. Je pa enako lahka za nedeljsko popoldne. Preko Črnivca 

sva v smeri Kranjskega Raka na odcepu za Veliko planino zavila desno in s tem dokončno določila 

cilj : 1435m visoko Kranjsko Reber. 

Z avtom sva nadaljevala do točke, kjer se cesta prevesi v smer Črnivca in je čisto blizu pastirske 

koče. Do vrha sva rabila približno pol ure in uživala v razgledu  na Lepenatko, Rogatec, Raduho,  

med smrekami pa se je na trenutke videla Ojstrica in ostali vrhovi Kamniško savinjskih alp. Proti 

vzhodu pa so se videle hiše in cerkev Gornjega grada, malenkost levo pa še Nazarje in še bol levo 

Rečica. In seveda še ostali kraji, ampak naštel sem najprepoznavnejše (po moji presoji  he he he, ker 

sem pač iz teh koncev ). Lok in Mozirja ni blo videt ..... . 

Ko pa sva prišla na vrh se nama pogled odpre proti Veliki planini in v tej smeri sva videla tudi: 

Kočno, Grintavec, Mlinarsko sedlo, Skuto, Kranjsko Rinko, Planjavo, Babe , Brano, Ojstrico .... 

Skratka vse .... he he he 

Z aktivacijo sva pričela ob 12:20 (UTC) in v eni uri sva naredila 32 zvez na dveh metrih. 
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Lep pozdrav do naslednjič... 

73 DE S51TS in S58ZSM 

 

AKTIVACIJE IN OSTALE AKTIVNOSTI POSOČJE-Negro, Janja in Monika 

Radioaktivni in pohodni so bila tudi Negro, Janja in Monika. Letos so raziskovali okolico posočja, 

od nizkih kotičkov pa vse do nekoliko višjih. Kot ponavadi jim je družbo delala tudi radioamaterska 

oprema.  
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Nekaj utrinkov iz njihovih raziskovanj je v spodnjih fotografijah. 
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AKTIVACIJA SVETI KRIŽ S5/040-Robi 

Bila je prva nedelja popoldne v avgustu in ker se nisem pridružil aktivnostim ostalih družinskih 

članov sem se odločil za ponovitev aktivacije Svetega Križa. Prvič sem ga aktiviral 21.septembra 

2008, takrat ko se je SOTA aktivnost pričela razvijati v Sloveniji. Že kar nekaj časa sem načrtoval 

ta »podvig« in kljub malo slabšemu vremenu sem se odpeljal proti Belim vodam. Gneče na vrhu ni 

bilo, tako da sem imel mir in nekaj vetra z kakšno kapljico dežja. Uspel sem narediti nekaj čez deset 

zvez, tako da je aktivacija uspela. Po aktivaciji sem skočil še do izvira Ljubije. 
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IOTA  EU136-Kvarner group (otok Lošinj)-Jaka 

Letošnji dopust sem kot marsikdo preživel na kakšnem od hrvaških otokov. S kolegi smo taborili v 

kampu Čikat na Malem Lošinju, ki nosi IOTA referenčno oznako EU 136. Pod to referenčno 

številko najdemo otoke v Kvarneju (Cres, Lošinj, Krk, Susak.... ter ostali manjši otoki v Kvarnerju) 

IOTA program (Island On The Air = v.p. Otoki v zraku) je podoben program, kot nam vsem dobro 

poznan SOTA program, le da se pri tem oglašamo in vzpostavljamo veze z otoki po vsem svetu. Je 

precej bolj razširjen kot SOTA in je najbolj aktualen na kratkem valu. Pri IOTA ne gre za zbiranje 

točk gre za zbiranje otokov. 
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Seveda sem kot zagret radioamater s sabo vzel tudi radijsko postajo, tuner, anteno, koaksialne 

kable, usmernik (brez napajalnega kabla). 

Po nastanitvi v kampu Čikat (kamp si zasluži resnično pohvalo - razen plaže) in dnevu odmora sem 

se odločil, da je čas da postavim anteno, priklopim postajo in malo CQ-jam. Vendar sem bil hitro 

postavljen pred dejstvo, da je napajalni kabel usmernika ostal doma. Po raziskovanju Lošinja žal 

nisem našel primerne trgovine s tovrstno računalniško ali tehnično opremo. K sreči sem v torbo 

poleg postaje vrgel tudi dva LiPo akumulatorja.  

Kljub varčevanju z energijo, slabim pogojem na bandu sem vzpostavil nekje okoli 60 zvez na 14 in 

21mhz po vsej Evropi. Žal je bil 7mhz do 9++ v šumu in se zaradi bližine (ali oddaljenosti) 

Slovenije nisem slišal z nobenim s kluba ter sploh z nobenim s Slovenije. 

Delovni pogoji: FT857d, 2X LiPo baterypack, hail ProSet 6 naglavni set, USB micro ham II, 

vertikalna antena ter antensku tzner LDG 100. 

Kljub večjim pričakovanjem, ki so zaradi pozabljenega kabla padli v vodo sem z delom zadovoljen. 

Ob naslednji priložnosti se pa ponovno oglasim s kakšnega hrvaškega otoka. 

 
73 de S55X Jaka (9A/S55X/p) 



 

Novice iz RK S51DSW 9 avgust 15 Stran 14 

 

 

SSB TEKMOVANJE S5 FIELD DAY  5.9. - 6.9.2015 

Pozdravljeni vsi ljudje dobre volje :) 

Leto je naokoli in zopet vas vse vabim k sodelovanju pri enem izmed večjih projektov, ki ga bomo 

izvedli v našem radioklubu v letošnjem letu. 

 

Lep 73 de S55X, Jaka 

To je vabilo za prihajajoče druženje, več sledi v naslednjih novičkah. 

 

Tekst in fotografije so prispevali naši člani, jaz pa jih zakole delim še med ostale 
bralce novičk. 

 

NA DANAŠNJI DAN 
 
24. avgust: Dan, ko je izbruhnil Vezuv in zasul Pompeje 
Leta 79 našega štetja je izbruhnil 1.281 metrov visok ognjenik Vezuv, lava pa je pod seboj pokopala 

več antičnih mest. 

Vezuv (italijansko Vesuvio, latinsko Vesuvius) je ognjenik ob obali Neapeljskega zaliva, ki leži 

približno deset kilometrov vzhodno od Neaplja v južni Italiji. 

Je eden izmed štirih še delujočih ognjenikov v Italiji in edini na evropski celini, saj so preostali trije 

delujoči vulkani v Italiji na otokih. Ob zadnjem izbruhu leta 1944 je umrlo 49 ljudi. Verjetno 

najbolj znan izbruh vulkana je iz leta 79 našega štetja. Ognjenik je pred tem dolgo miroval, ko pa je 

ob 13. uri začel bruhati, je od pet do osem metrov debela odeja lave in pepela prekrila antična mesta 

Pompeji, Stabije in Herculaneum.  

Ob izbruhu je umrlo okoli 2.000 ljudi. Mesti sta dolgo ostali pod debelo plastjo pepela. 

Odkopavanja, ki so odkrila razmeroma dobro ohranjeno antično mesto Pompeje, so začeli šele leta 

1860, ko je italijanski kralj imenoval Giuseppeja Fiorellija za direktorja izkopavanj. Pri 

izkopavanjih so naleteli na dobro ohranjene odlitke trupel, ki so nastali v trenutku, ko je dež pepela 

in plovca prekril ležeča telesa kot vlažen cement. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         28.08.2015 
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10/15 

Pozdravljen-a, pred tabo so že prve jesenske NOVICE RK MOZIRJE. V jesenski čas smo zakorakal 

zelo radioaktivno - priprave na Field day in izvedba le tega. Prejšnja številka je bila zelo bogata s 

prispevki tako da upam, da ste jo uspeli prebrati, kajti tudi ta ne skopari z bogato vsebino. 

Vsem želim lep začetek barvitih jesenskih dni. 

 

SSB TEKMOVANJE S5 FIELD DAY  5.9. - 6.9.2015  

PRIPRAVE 

Nekaj vtisov udeležencev: 

Takole  "delovno " je bilo včeraj na Pobrežjah ! Sestavili in preizkusili smo antene! Preizkusili smo 

prvič ....tudi fazirane vertikalke  za 7Mhz.  Analizator kaže odlično.... naslednji vikend pa bo 

"resničnostni šov " Ekipa se je razšla malo pred 22 uro - ko je bilo vse pospravljeno ! 

Posebej hvala za gostoljubje in vso postrežbo Cvetki in Viliju - brez njiju ne bi zmogli ! 

tudi z moje strani velika zahvala Cvetki in Viliju za gostoljubje in vso postrežbo.  

Sem zelo zadovoljen tudi z vsem storjenim v soboto, predvsem me je navdušil projekt faziranih 

vertikalk za 7mhz. Upam da pogoji na bandu bodo dopuščali lepe in dolge zveze v soboto in 

nedeljo. 

Edina stvar ki jo bo še potrebno urediti je, da umerimo dipola za 7 in 3,5mhz, to smo v soboto 

zaradi obilice drugega dela izpustili. 

Vremenska napoved za soboto in nedeljo sicer ni najbolj obetavna (pa saj smo navajeni dežja) 

Hvala tudi vsem ostali za vso sobotno delo to soboto 5.9. gre pa zares :) 

 

TEKMOVANJE 

Tako, Field day 2015 je za nami. Najprej bi se rad zahvalil vsem ki ste kakorkoli pripomogli k 

uspešni izvedbi tekmovanja. Tradicionalno nismo imeli sreče z vremenom. Ampak kot kaže smo se 

z lanske izkušnje s slabim vremenom veliko naučili in nam letos dež ni prišel do živega. 

Glede na slabo vremensko napoved smo šotor postavili že v petek zvečer. Po pravilih tekmovanja 

Field day je da se tekmovališče lahko prične pripravljati šele 24 ur pred samim začetkom. Ta poteza 

se je izkazala kot odlična. V soboto smo nato imeli več časa za postavitev anten. Spiderbeam je bil 

sestavljen tako hitro kot še nikoli, vaje postavljanja ter super označbe na vseh elementih zelo 

pripomorejo k enostavnejšemu sestavljanju. 

Delo je vseskozi potekalo zelo usklajeno in antene so rastle kot gobe po dežju. Se vidi da je bilo 

veliko dežja in posledično tudi anten. Postavili smo Spiderbeam (14, 21 in 28mhz) dve fazirani 

vertikalki za 7mhz ter dva dipola inv-v (7mhz in 3,5mhz). Imeli smo postavljena tudi dva šotora, 

delovnega s spalnico ter šotor za kuho in prehranjevanje - hrane je namreč bilo v izobilju. Hvala 

vsem za pecivo, narezke, prigrizke, zrezke in rebrce. 

Delo za postajo je potekalo lepo. Rezultat je zelo podoben lanskemu vendar gre pri letošnjem 

rezultatu za delo v precej slabših pogojih na frekvencah. Kljub večim in boljšim antenam, 

izkušnjam nam je uspelo vzpostaviti 603+ dve podvojeni skupaj 605 zvez po vsem svetu kar je 

približni 85% od začrtanih 700. Bilo je nekaj res dolgih zvez (Japonska, Venezuela, Singapur, 

Taiwan...) 

Za postajo se je zvrstilo 11 operaterjev (S50SB, S50SL, S51TS, S55K, S55KM, S55PV, S55X, 

S56VHR, S57FA, S57SR in S58AHP) Poleg omenjenih operaterjev je bilo vsaj še enkrat toliko 
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drugih, ki so/ste kakorkoli pomagali pri izvedbi tekmovanja. Spodaj mladina (Tomaž, Blaž in 

Amadej) zraven svoje izvedene pogruntavščine za napis, ki je bil namenjen snemanju iz zraka z 

kvadrokopterjem pod vodenjem Andreja (material za napis je skrivnost, ki jo vedo samo prisotni) 

 

                            

ekipa operaterjev   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

še ena skupinska 
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NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 5 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov 

oziroma papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z 

informatorjem izpred 22 let, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 letnici in občinskem prazniku 

izdali informator. 

NADALJEVANJE ČLANKOV IZ GLASILA 
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AKTIVACIJA OBOLNO S5/BS-031 Ferdo 100 aktivacija različnih hribov 

Obolno je 776 m visok vrh, ki se nahaja jugozahodno od istoimenske vasi. S travnatega vrha ob 

katerem stoji koča radiokluba je lep razgled po okoliških vrhovih. Ob lepem vremenu pa razgled 

seže vse do Kamniško Savinjskih Alp. 

Ferdo se je za 100 aktivacijo odločil za omenjeni SOTA vrh, pri aktivaciji pa se mu je pridružilo 

tudi nekaj naših članov.  

ČESTITKE 
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Foto: Miro S52ON 

AKTIVACIJA S5/KS-018 URŠLJA GORA-Toni in Zdenka 

Napovedi za današnji dan so bile tako lepe, da bi bil greh ostati doma  in zato sva se z Zdenko 

odločila da bi bilo dobro aktivirati še  eno SOTO. Izbrala sva vrh, iz katerega je lep razgled in ga 

Zdenka še ni aktivirala. 

Uršlja gora (S5/KS-018) - 1699mnv...  je bila glede na okoliščine odlična izbira. 

Ob pol 7 zjutraj sva štartala, v Ravnah pri Šoštanju sva pobrala še enega kolega  in pot smo 

nadaljevali preko Zgornjega Razborja  do kmetije pri Križanu.  Tudi prisotnost kolega Petra  je bila 

dobra izbira, saj nama je ob poti pokazal kar nekaj zanimivih točk, katerih sama verjetno nebi 

opazila ali pa nebi vedela njihovega pomena. 

Pot do vrha ni bila preveč naporna  in vseskozi se je med vrhovi smrek videlo sinje modro nebo, ki 

je kazalo da bo iz neporaščenega vrha  odličen razgled. In res  .... , v dolini ponekod še malce megle 

severozahodni del pa je bil čist in vrhovi Kamniško savinjskih alp , so se videli zelo čisto. Zelo lepo 

so se videli vrhovi Košute in v ozadju Triglav. Malce bol desno pa mislim, da se je videl tudi 

Grossglockner. Južni vrhovi so bili v rahli meglici in Ivana (S57TI) in Rozalje (S55TR) na Kumu 

žal nisva videla ;-). 
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Z aktivacijo sva hotela začeti ob 8:00 po UTC,  ampak frekvenca je bila zasedena saj je SOTO delal 

tudi Marjan (S52TC) iz Košutnikovega Turna. Kar na enkrat je postala tišina na frekvenci in prvo 

vezo sva naredila z Tomijem (S52WG), ob 08:14 takoj za tem pa še z Marjanom, ki nama je 

prepustil frekvenco. Uspelo nama je narediti 32 zvez od tega 6 SOTA 2 SOTA. vse veze na 2 

metrih. 

Še nekaj časa sva uživala v čudovitem razgledu, pomalicala,  si ogledala notranjost cerkve  in potem 

z ugotovitvijo da je bila to ena od boljših SOT, nadaljevala pot v dolino. 

Vsem lovcem hvala za odziv. 
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73 DE S58ZSM in S51TS 
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ZANIMIVOST 

 Na dan 23. september (2004) - prometu je predan viadukt Črni Kal na avtocesti 

A1 med Ljubljano in Koprom, največji in najdaljši slovenski cestni premostitveni objekt. 

Ta objekt dolg 1065 m in visok 90 m, bo zanimiv za člane kluba, ki se bodo udeležili 

strokovne ekskurzije 17.oktobra 2015 na Primorsko, ker ga bomo videli v živo. 

 

ZA KONEC NOVIČK IN POLETJA 

NAJPREJ PREBERI NORMALNO - OD ZGORAJ NAVZDOL..... 

 

            Danes je absolutno najslabši dan v obstoju vesolja. 

                   In niti ne poskusi me prepričati, da 

                     je v vsakem dnevu nekaj dobrega! 

                 Kajti če pogledaš od blizu, boš videl, da 

                      je svet res grozen in hudoben! 

                                  Celo če 

                Nekaj dobrote tu in tam posije v življenje 

                     Zadovoljstvo in sreča ne trajata 

                               In ni res, da 

                          Vse je v glavi in srcu 

                   Prepričana sem, da se lahko strinjaš: 

                                 Realnost 

                                  Kreira 

                      Moje razpoloženje in življenje 

                           Vse je zunaj nadzora 

          In nikoli, niti v milijonu let, me ne boš slišal reči: 

                            Danes je dober dan! 

ZDAJ PA PREBERI OD SPODAJ NAVZGOR !! 

Lep 73 in hvala vsem, ki mi pošiljajo svoje prispevke za naše novičke 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         21.09.2015 

https://sl.wikipedia.org/wiki/23._september
https://sl.wikipedia.org/wiki/Viadukt_%C4%8Crni_Kal
https://sl.wikipedia.org/wiki/Avtocesta_A1
https://sl.wikipedia.org/wiki/Avtocesta_A1
https://sl.wikipedia.org/wiki/Ljubljana
https://sl.wikipedia.org/wiki/Koper
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Pozdravljen-a, pred tabo so nove jesenske NOVICE RK MOZIRJE.  

 

SSB TEKMOVANJE S5 FIELD DAY  5.9. - 6.9.2015 REZULTATI 

Po neuradnih rezultatih DARC-a smo letošnje leto pridibili še eno mesto in smo tekmovanje v 

kategoriji postaj izven Nemčije, z nizko močjo, večimi operaterji, s pomočjo clustorv končali na  

2. mestu 
Rezultati so zaenkrat še neuradni, trenutno so nam priznane še vse zveze (603) po pregledu 

dnevnikov pa se zna zgoditi da bo kakšna veza manj. Glede na to da smo pred tretjo ekipo okoli 46 

000 točk pa upam da bistvenih sprememb pri uvrstitvi ne bo! 

Glede na prijavljene rezultate pa lahko sklepamo da so bili pogoji na bandih res slabši kot lani, saj 

tudi druge postaje niso naredile bistveno več zvez kot mi. 

 

CQ WW SSB 24.10. in 25.10.2015 

Komaj smo pospravili antene od Field daya, se je že pokazala nova priložnost za druženje za 

postajo. Spodnje besedilo je pripravil vodja KV sekcije v RK Mozirje S51DSW. 

VABILO 

Med tekmovanjem Field day 2015 se je porodila ideja da bi se letos kot klub udeležili tudi 

tekmovanja CQ WW SSB. Gre za eno največjih, če ne kar največje radioamatersko tekmovanje v 

koledarskem letu. V zraku je več 10 000 postaj po celem svetu. 

Tekmovanje poteka zadnji polni vikend v oktobru, letos je to 24.-25.10. To je 48 urno tekmovanje. 

Vsaka veza šteje in bandi so resnično polni. Izmenjujejo se raporti in CQ cona (59 15) 

V primeru da bi nas bilo vsaj nekaj zainteresiranih sem pripravljen prevzeti koordinacijo in vodenje 

tega projekta. :) 

Če se odločimo za ta korak bo pa potrebno spet malo zavihati rokave 

Potrebno bi bilo: 

- Poiskati lokacijo kjer bi lahko bili v zaprtem prostoru (konec oktobra je lahko že precej mrzlo) ter 

da je zunaj dovolj prostora za postavitev anten,... kakšen vikend, garaža, delavnica ali kaj 

podobnega. Seveda nebi radi vznemirjali kakšnih domačih s klicanjem v postajo :) 

- za samo pripravo tekmovališča bi imeli več časa. Antene bi lahko resnični dobro pripravili, 

izdelati pa vsaj za začetek nebi bilo potrebno nič drugega, kot dipol za 1,8 Mhz, edini še "nepokrit" 

band. Ostale antene bi lahko dobro pripravili in stestirali,da bi bile čim boljše. 

- mogoče bi razmislili lahko tudi o kakšni drugi postaji in zraven priključili še lineraca ki bi nam še 

malo povečal možnosti za večje število zvez. Lahko pa ostanemo tudi na 100W, kar tudi ni narobe. 

- nekako si razdeliti teh 48 ur da nebi bili ves časi prisotni vsi operaterji ampak bi se menjali ob 

postaji. 

 

 

IZVEDBA 
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Kot kaže bomo zadevo izpeljali. :) Projekt je velik, vendar smo pri pripravah in izvedbi zelo odprti 

glede prisotnosti. Ne bo namreč potrebno, da smo vseskozi vsi prisotni. Vsakdo bo pripomogel 

kolikor bo želel ali kolikor bo lahko. Tudi za postavitve anten in testiranje nismo časovno omejeni. 

Tekmovanje poteka zadnji polni vikend v oktobru, letos je to 24. in 25.10. (24.10.2015 02:00 - 

26.10.2015 01:00 LCT). Izmenjuje se raport 59 15 (rst + cq zone), antene pa bi postavljani nekje v 

zadnjem tednu pred tekmovanjem. 

Kot lokacijo za tekmovanje bi uporabili lokacijo, ki nam jo je velikodušno ponudil predsednik Uroš, 

torej lokacijo njegove novogradnje v Škalskih Cirkovcah. 

Antenski sistem bi bil enak kot je bil na FieldDay-u 

Če ima mogoče kdo še kakšno drugo idejo jo z veseljem sprejmemo in probamo uresničiti. 

Kot sem že omenil ne bo potrebna prisotnost ves čas saj je 48ur dovolj časa da se lepo zvrstimo za 

postajo po nekakšnem grobem urniku. Dovolj je da je naenkrat prisotnih 2-4 operaterjev, kar je več 

je pa samo + k družabnemu delu. Tako da bi se dogovorili kdaj kdo lahko/želi malo odklofati. 

Torej sprašujem vse ki bi imeli željo se za kakšno uro dve tri pet sedem usest za postajo da mi sporočite 
in vas bom kasneje obveščal naprej kako in kaj. 

NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 6 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov 

oziroma papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z 

informatorjem izpred 22 let, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 letnici in občinskem prazniku 

izdali informator. 

NADALJEVANJE ČLANKOV IZ GLASILA 
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VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE 

Miro je spet pripravil tabelo vodenja skedov, ki še vedno poteka po ustaljenem redu. 

   

Lep 73 in hvala vsem, ki mi pošiljajo svoje prispevke za naše novičke in se vidimo na pikniku 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         08.10.2015 
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Pozdravljen-a, pred tabo so nove jesenske NOVICE RK MOZIRJE.  

SSB TEKMOVANJE S5 FIELD DAY  5.9. - 6.9.2015 ŠE V SLIKI 

Pretekla izdaja novičk je izšla brez fotografij tekmovanja, zato bom nekaj fotografij Tonija, Blaža in 

mene poskusil strniti v tej številki. Foto gradiva je veliko, za video pa je spet poskrbel Toni. 

  
Stari mački za postajo 

   
in za kotlom      ter uvajanje najmlajših članov Amadej S58AHP 

 
Blaž S50SB       Andrej S57FA 
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Agregatek, ki se je trudil zadovoliti potrebam postaj  opazovalci 

 
Izdelovalci napisa Tomaž, Blaž in Amadej  

 
Izdelek-tekmovalni znak iz zraka s pomočjo Andrejeve mirne roke in njegovega kvadrokopterja 
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Operaterji pod anteno        in naša antena 

 

In še ena skupna za konec za spomin 

VAJA ARON - ReCO CELJE 

V sredo 7.10.2015 je v Celju potekala vaja ARON, vabilo k sodelovanju je prišlo tudi do naših 

članov in nekateri so se te vaje tudi udeležili. 

V tej  vaji je bila preizkušen winmor P2P način dela. 
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Glavni centri so dobili navodila, da postajo nastavijo na 3597kHz USB dial, oziroma odtipkajo v 

program 3598.5 kHz,  Center S50ARO pa je sprejemne postaje klical po naslednjem vrstnem redu: 

 

S50ABR - ARON ekipa Posavska regija 

S50ACE - ARON ekipa Zahodno Štajerska regija 

S50AKP - ARON ekipa Obalna regija 

S50APO - ARON ekipa Notranjska regija 

S50ALJ - ARON ekipa Ljubljanska regija 

S50AMB - ARON ekipa Vzhodno Štajerska regija 

S50APT - ARON ekipa Podravska regija 

S50AMS - ARON ekipa Pomurska regija 

S50ANG - ARON ekipa Severno Primorska regija 

S50ATR - ARON ekipa Zasavska regija 

S50AKR - ARON ekipa Gorenjska regija 

S50ASG - ARON ekipa Koroška regija 

S50ANM - ARON ekipa Dolenjska regija 

 

Ostali operaterji, ki so želeli sodelovati, pa so se lahko prijavili na center in dobili radiogram 

oziroma razporeditev z navodili kako sodelovati med vajo. Te vaje se je udeležil Jože-S50SL. 

 

»Včeraj sem se udeležil vaje RCO Celje, zadeva oziroma vaja je bila hitro končana (slabe pol ure). 

Vse smo počeli po jasnih navodilih, ki smo jih dobili že prej po elektronski pošti.«  

 

1. Na KV področju 3,6 mHz smo sprejeli po sistemu P2P (od uporabnika k uporabniku) elektronsko 

pošto s pomočjo programa Winmor...... 

2. Na 2 vprašanja v elektronski pošti smo odgovorili po sistemu od uporabnika preko prehoda v 

ineternet v OE tudi na KV 3,6 mHz. 

 

To je kratka razlaga vaje, potrebno je kar nekaj računalniškega znanja in poznavanje programa ter 

poznavanje digitalnega dela s pomočjo KV postaj... Zadeva je zelo uporabna za pošiljanje kratkih 

sporočil. 

 

73 de S50SL (Jože)    

 

KOSTANJEV PIKNIK RADIOKLUBA MOZIRJE 

Bila je sobota 10.10.2015 in to je bila sobota za tradicionalni kostanjev piknik. Kljub ne preveč 

obetavni vremenski napovedi, se je zbralo kar nekaj naših članov na naši, že kar stalni piknik 

lokaciji. Vreme je tokrat zdržalo brez dežja, temperature pa tudi niso bile previsoke, tako da ni bilo 

potrebno iskati kakšne sence, HI. Druženje smo zaključili pred dežjem in temo. 

Kaj več bi sam težko opisal, ker sem se pridružil skupini šele ob zaključku. Nekaj utrinkov je v 

objektiv ujel Miro, jaz pa jih takole delim med vas. 
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Uredil:  

Robi - S56VHR         16.10.2015 
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Pozdravljen-a, pred tabo so že tretje oktobrsko-izletniške in ”jubilejne” NOVICE RK MOZIRJE.  

STROKOVNA EKSKURZIJA PRIMORSKA 2015 

V soboto 17. oktobra smo se člani RK Mozirja ob 7:00 zbrali na avtobusni postaji v Mozirju. 

Zbiranje ni bilo kar tako, ampak zaradi težko pričakovane ekskurzije proti Primorski. V prtljažnik 

smo naložili nekaj popotnice in po zasedbi sedežev, zasedli smo jih 18, tako da je ostalo še nekaj 

prostih. Nato smo krenili proti Šentrupertu in Taboru, kjer smo pobrali še dva člana.  

Po postanku na Lomu, kjer je bil čas za zajtrk in kavo smo krenili proti Pivki in Parku vojaške 

zgodovine, ki je muzejsko in doživljajsko središče, ki nastaja na območju starih italijanskih kasarn v 

Hrastju pri Pivki. Osnovni cilj projekta je na podlagi bogate vojaško-zgodovinske dediščine tega 

območja osnovati razgibano turistično središče, ki je namenjeno izobraževanju, raziskovanju in 

izjemnim doživetjem. Muzej je razdeljen na več sklopov in mi smo si ogledali tudi nekaj od njih. 

   
Tank, takšen in drugačen 

 
Ker nas je bilo preveč za v tank, smo ostali kar zunaj 
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POT V SAMOSTOJNOST 

Z novo, sodobno razstavo smo spoznali nastanek samostojne slovenske države. Prek predstavitve 

socialistične Jugoslavije in Jugoslovanske ljudske armade smo se obiskovalci seznanili s procesom 

demokratizacije in osamosvajanja Slovenije. Agresija jugoslovanske vojske, ki je sledila razglasitvi 

samostojne slovenske države in odločen odpor slovenskih oboroženih sil in prebivalstva so 

predstavljeni z velikimi eksponati iz tistega obdobja, orožjem, filmi in razstavnimi panoji. Na 

nekaterih so zelo zanimive misli. Postavljena je tudi dnevna soba iz tistih časov, televizija pa je še 

klasična, napovedovalec pa nekaterim starejšim še poznan. 
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TANKOVSKO ARTILERIJSKA ZBIRKA 

Tankovsko-artilerijsko zbirko Parka bogatijo najdragocenejši primerki topov in oklepnih vozil, ki so 

ostali v Sloveniji iz obdobja II. svetovne vojne in slovenske osamosvojitvene vojne ’91. 

   
LETALSKA ZBIRKA 

Letalska zbirka vključuje pet letal iz kar štirih držav. Poleg ameriškega Thunderjeta in Sabra, lahko 

obiskovalci občudujejo tudi romunsko jurišno letalo IAR-93 Vultur, jugoslovansko šolsko letalo 

SOKO 522 in legendarni Mig 21 in seveda helikopter Gazella , ki je med osamosvojitvijo pristal na 

Golteh. 

 

 
RAZSTAVA O PODMORNIČARSTVU 

Najatraktivnejši eksponat Parka je še vedno diverzantska podmornica P-913 Zeta. Gre za manjšo 

jugoslovansko podmornico, ki si jo lahko obiskovalci ogledajo tudi od znotraj in na tak način 

spoznajo skrivnostni svet podmorničarjev. Veliko opreme v podmornici je slovenskega izvora, prav 

tako je bila naša tudi prehrana za posadko. Teža podmornice je cca 45 t brez akumulatorjev, z njimi 

naraste reža do nekaj čez 70 ton. 
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Sprednji del, vhod v njeno notranjost in zadnji del podmornice  

 

 
Prostora v notranjosti je »ravno dovolj« za manjšo skupino 

      
Prednji del, prehod in zadnji del z elektro motorjem 
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Prva in druga skupina pri poslušanju vodiča Mitje 

 



 

Novice iz RK S51DSW 13 oktober 15 Stran 6 

 

Eni so lahko stali,     drugi pa  »čepeli« 

  
       Brez komunikacije pač ni šlo, tudi brez volana ne in pripogibanja 

  
Lestev je kar priročna za izhod, propelerček pa prav pride za premik vsega železa skupaj  
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Ker je podmornica na suhem, smo lahko naredili zraven nje tudi radioamatersko fotografijo 

Tretja znamenitost, ki smo si jo ogledali pa je bilo posestvo Ravne oddaljeno nekaj kilometrov od 

parka, kjer domuje izpostava lipiške kobilarne. Tam so nastanjeni mladi lipicanci do 4 leta starosti, 

preden jih selekcionirajo in vrnejo v Lipico. Ker se lipicanci niso bili pripravljeni fotografirati od 

blizu, smo morali uporabiti na fotoaparatih zume. Postanek smo spet izkoristili za pregled 

prtljažnika, kjer je ostalo nekaj priboljškov v trdi in tekoči obliki. V ozadju dvorec Ravne, potreben 

temeljite obnove. 
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 Lipicanci na varni oddaljenosti in »lipicanske krave« 

Po vožnji čez vijadukt Črni kal (kot sem obljubil v prejšnjih novičkah) smo prispeli do podjetja 

Vina Koper, kjer smo preizkusili nekaj njihovih vin. Po degustaciji in razlagi smo si ogledali še 

njihovo klet. Spodnja fotografija je posneta pred njihovim največjim sodom, žal je prazen. Če bi bil 

polen, bi za vsakega udeleženca prišlo skoraj 2000 l. 

 

     

Lesena izrezljana vhodna vrata v klet, arhivski del kleti in črpalka za vino (točenje za domov) 
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Po ogledu kleti smo si končno vzeli čas za kosilo, ki nas je čakalo v bližini. Postregli so nam tudi 

svoje domače pivo. 

   

Po kosilu smo se odpravili proti regijskemu centru Koper, kjer nam je uslužbenec izčrpno razložil 

njihovo vlogi in način delovanja. Za tiste, ki smo bili na takšnem centru je bilo nekaj zadev novih, 

za nekaj ostalih, ki so obiskali center v Celju pa je bilo na novo le nekaj podrobnosti.  
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Eden od treh komandnih pultov na centru 

 
Za konec smo si privoščili še sprehod do obale in na ogled sončnega zahoda. Ogledali smo si tudi 

zunanjost luške kapitanije in še del obale, ter se v mraku odpravili proti domu.  
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Luška kapitanija, naš fotograf Blaž in naš prevoz nazaj(do Ločkega mosta) 

 
Mislim, da je ekskurzija uspela (saj smo vsi nasmejani), zato bomo s takšnimi aktivnostmi 

nadaljevali. Komu se ni uspelo udeležiti ga vabim na naslednja potovanja. Toni S51TS pa je 

poskrbel, da je celodnevno dogajanje možno tudi videti na filmu, ki je dosegljiv na youtubu. 

 

Za fotografije smo poskrbeli Toni-S51TS, Blaž-S50SB in Robi-S56VHR, za posladke pa ostali.  

 

TRETJE LETO IZHAJANJA NAŠIH NOVIČK  

Skoraj sem pozabi, da je že tretje leto od takrat, ko sem začel pripravljati tele novičke. Ko 

sem že skoraj že končal tole številko sem se spomnil, da bi bilo prav da vas spomnim tudi 

na to. Ob ideji o nastanku takšnega glasila je bilo rečeno tudi to ”kako dolgo se bo zadeva 

obdržala”, očitno se je nekaj časa in trudil se bom da bo tako tudi naprej.  

V tem času sem pripravil 42 številk in 196 strani, to so kar 5,5 strani dogajanja na mesec. 

Seveda brez gradiva, ki ga dobim od nekaterih članov nebi nastalo toliko številk, tako da se 

priporočam za sodelovanje še naprej.  

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         30.10.2015 
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Pozdravljen-a, pred tabo so nove jesenske NOVICE RK MOZIRJE z novim imenom. Po treh letih 

izdajanja sem malce spremenil ime, tako da se že na začetku vidi in sliši za koga se gre in kje se kaj 

dogaja. 

Narava nam je prinesla prvi sneg pred koledarsko zimo 2015/16, tako da še malo in bodo SOTA 

vrhovi dobili decembra še dodatne bonus točke. Nekaj nas je še v zadnjih lepih vikendih izkoristilo 

vreme za SOTO aktivacijo, nekateri pa bodo verjetno aktivni tudi sedaj, ko sonca ni ravno na 

pretek. Oktobra je potekalo tudi spodaj omenjeno tekmovanje. Vtise je, kot ponavadi pripravil Jaka. 

CW WORLD WIDE SSB CONTEST 2015 

Tekmovanje CW World Wide SSB 2015 poteka zadnji polni vikend v oktobru, letos je to bilo 24. in 

25.10. (24.10.2015 02:00 – 26.10.2015 01:00 LCT). Izmenjuje se raport 59 15. 

Odločili smo se, da na tem tekmovanju sodelujemo tudi člani našega kluba. Izkušnje na velikih 

tekmovanjih že imamo, oprema v klubu oziroma pri nekaterih članih tudi je in zaradi tega sploh ni 

bilo velike dileme glede sodelovanja.  

Lahko rečemo, da je bilo sodelovanje za nas zelo uspešno. V 48 urah, kolikor traja tekmovanje, smo 

uspeli vzpostaviti 1126 zvez z radioamaterji po vsem svetu, glede na število množilcev pa je skupni 

seštevek točk bil preko 663 000. 

Vzpostavili smo veze z 25 različnimi CQ conami (od štiridesetih) po vsem svetu, ter z 99 različnimi 

DXCC. 

 

Glede na kategorijo "low power" (mala moč oddaje - max. 100W) in precej "portable" antenski 

sistem ter preprosto mobilno kratkovalovno postajo FT 857 je rezultat lep. Glede na lanske 

prijavljene rezultate se nam obeta rezultat nekje med 15. in  25. mestom gledano na svetovni ravni. 

 

Za postajo se je zvrstilo 8 operaterjev (S50SL, S51TS, S52ON, S55K, S55KM, S55L, S55X in 

S57FA), v etru pa smo bili vseh 48 ur na vseh frekvenčnih območjih kratkega vala. 

 

Kot zelo dobra antena se je izkazala tudi fazirana vertikalka za 7mhz, ki smo jo izdelali letos poleti, 

v kombinaciji z dipolom za 7mhz smo tako imeli lepo pokrite vse smeri. 

 

Se pa je med tekmovanjem pokazalo tudi nekaj pomankljivosti in možne izboljšave. Zato smo si 

zadali plan, da do prihodnjega podobnega večjega tekmovanja izdelamo antenski preklopnik za več 

anten (nabavi se kit komplet ali že narejen preklopnik), največ pa bo potrebno delati na 

operatorstvu. 

Na koncu gre velika zahvala Urošu S55K, da nam je odstopil in s tem omogočil odlične pogoje za 

delo v njegovi hiši v Cirkovcah, kjer je bilo prijetno toplo.  

 
Pogled na loog ob 16:26, ko je bila dosežena 1000 veza! 
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Vhod podatkov 

 
in izhod 
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Brez skupinske fotografije pač ne gre 

SOTA AKTIVNOST 

Kot sem že v naslovu omenil, je bilo v zadnjem mesecu izvedenih nekaj SOTA aktivacij. Toni 

S51TS in Jaka S55X sta bila na Veliki Zelenici, jaz pa ravno takrat na Gori Oljki, vendar do S2S ni 

prišlo zaradi mojega zamika aktivacije. Tudi nekaj ostalih članov je bilo aktivnih v zadnjem času, 

vendar nimam točnih podatkov. Prisotni pri SSB tekmovanju so izkoristili tudi ”Urošev” SOTA vrh 

in ga skupinsko uspešno aktivirali med tem, ko jih je nekaj zbiralo točke za tekmovanje.  

 

NOV REPETITOR ZA 70 MHZ NA MALI KOPI 

Od 1.avgust 2015, poizkusno deluje UHF repetitor na Mali Kopi - S55UKO 

Dela na frekvenci 439.150 z CTCSS: 123.0 Hz. 

QTH: Mala Kopa 

Lokator: JN76OM 

ASL: 1522 mnm 
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NEKAJ IZ ARHIVA RADIOKLUBA 7 

Med starimi kupi papirja v klubskih prostorih sem slučajno izbrskal nekaj zanimivih podatkov 

oziroma papirjev, ki jih bom skozi posamezne številke novičk delil z vami. Začel bom z 

informatorjem izpred 22 let, takrat še pod znakom YU3DSW ob 25 letnici in občinskem prazniku 

izdali informator.  

S tema dvema strani končujem prispevke iz informatorja. 

NADALJEVANJE ČLANKOV IZ GLASILA
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0,5 %  DONACIJE OD DELA DOHODNINE ZA DELOVANJE KLUBOV 

Spomnil bi še na to, da Zveza radioamaterjev Slovenije spada med organizacije, katerim je mogoče 

v skladu s 142. členom Zakona o dohodnini nameniti donacijo v višini največ 0,5 % dohodnine. 

Vkolikor ste pripravljeni 0,5 % dohodnine nameniti naši Zvezi, vas vljudno prosim, da obrazec, ki 

ga najdete na povezavi http://e-uprava.gov.si/storitve/pridobiObrazec.esju?id=2327natisnete in 

izpolnite ter oddate oz. pošljete na krajevno pristojni davčni urad oz. izpostavo. Naziv davčnega 

urada obvezno vpišite v obrazec. Pravtako ne pozabite vpisati vaših točnih podatkov - ime in 

priimek, naslov bivališča, poštno številko in kraj ter vašo davčno številko. 

V polje "Ime oz. naziv upravičenca" vpišite Zveza radioamaterjev Slovenije, Lepi pot 006, 1000 

Ljubljana, v polje "Davčna številka upravičenca" vpišite 90319648, v polje "odstotek (%)" pa 

vpišite odstotek dohodnine, ki ga želite nameniti ZRS (največ 0,5 %). 

Naj še pripomnim, da donacija dela dohodnine Zvezi radioamaterjev Slovenije za vas ne predstavlja 

nobene dodatne davčne obveznosti ali finančnega stroška. 

Obrazec lahko tudi zgolj izpolnite in dostavite na Zvezo, tam pa bodo poskrbeli za dostavo na 

pristojni davčni urad. Obrazec je potrebno pristojnemu davčnemu uradu predložiti najkasneje do 

31.12.2015! 

Hkrati vas opomnim, da poskušate k donaciji dela dohodnine pritegniti tudi vaše prijatelje in 

znance. Vsak cent je dobrodošel in bo namenjen nadaljnjemu razvoju naše Zveze in prav tako 

našemu klubu.  

 

Lep 73 in vabljeni k sodelovanju nastajanja glasila in udeležbi na naslednjem druženju članov 

Uredil:  

Robi - S56VHR         22.11.2015 

http://e-uprava.gov.si/storitve/pridobiObrazec.esju?id=2327
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Pozdravljen-a, pred tabo so prve zimsko-praznične NOVICE RK MOZIRJE z dvemi enakimi 

zaporednimi številkama. To je res zanimivo naključje, vendar ne bo vplivalo na vsebino novičk. 

RADIOAMATERSKI SEJEM PORDENONE 2015 

21. in 22. Novembra je bil v Italiji sejem, ki ima že 50 letno tradicijo in je poznan v širšem krogu 

Evrope. 

Tokrat je radioamaterski sejem predstavljal tudi elektroniko, informatiko, nekaj hišnih 

računalnikov, radioantistike, foto opreme ter Froglite LAN Party. 

Prireditev organizira Sejem Pordenone, ki je prvotno zasedbo razstavljavcev radioamaterske 

opreme združil z drugimi sektorji: elektronika, informatika, mobilna telefonija, ter s pomembnim 

sejemskim dogodkom, namenjenim predstavitvi avtomobilske Hi-Fi ponudbe. S tem se je skokovito 

povečalo tudi zanimanje javnosti, saj je prireditev obiskalo kar 35.000 obiskovalcev. Zaradi 

velikega povpraševanja tako s strani razstavljavcev kot tudi s strani obiskovalcev je dogodek dobil 

repliko še s sejmom Radioamater 2 v mesecu novembru. To je torej kratek oris zgodbe največjega 

italijanskega dogodka na tem področju, ki ga je mogoče po obsegu in kakovosti razstavne ponudbe 

primerjati le še z mednarodnimi prireditvami, kot je Ham Radio di Friedrichshafen. Skrivnost 

našega uspeha? Nedvomno jo gre iskati v sposobnosti razširjanja prvotnih obzorij, v predstavitvi 

smernic na področju informatike pred svojim časom, v posluhu za uporabnike mlajših generacij in v 

predstavitvi vseh zadnjih novosti na povezanih področjih, pri čemer pa ostajamo zvesti svoji nalogi, 

zagotoviti cenovno ugodno, široko zasnovano in neodvisno sejemsko ponudbo za radioamaterje in 

za ljubiteljske mojstre elektronike in informatike. Radioamaterski sejem je od nekdaj izkazoval 

veliko pripravljenost, da odpre svoja vrata in se poveže s teritorijem in ustanovami na njem ter s 

klubi, združenji in ljubitelji, ki jim prireditev omogoča izjemno priložnost za svojo predstavitev in 

navezovanje stikov. Nenehen razvoj in rast nam še danes predstavljata prednostno nalogo. 

Prireditev bo spremljal tudi maraton videoigric FROGLITE LAN PARTY. 

 

OBISK RADIOKLUBA TRIGLAV LJUBLJANA - S53APR 

V začetku decembra sta Jaka in Andrej odšla v Ljubljano na obisk h kolegom v RK Triglav 

S53APR S51A. Glavni namen je bil spoznavanje postaje Kenwood TS590. 

Boštjan S55O nama je najprej predstavil celotno shemo njihove contest lokacije, gre verjetno za eno 

najbolje opremljenih in premišljeno izdelanih lokacij za tekmovanja. Trenutno oprema omogoča 

delo s tremi postajami hkrati. Delovanje je popolnoma avtomatizirano.  

Na sliki spodaj skrajo desno zgoraj so trije 1x10 antenski preklopniki iz postaj, nato je 6 1x6 

antenskih preklopnikov za vsak band med njima je avtomatski preklopnik med bandi ki dobi 

podatke iz band decoderja pri postaji, sledijo bandpas filtri nato pa stackmatch (za dve ali več 

stackirane antene). 

Zunaj imajo tudi lep antenski sistem: 

-inverted V za 1,8 in 3,5MHz   -vertikalka za 3,5MHz 

-vertikalka za 7MHz     -2 el moxon za 7MHz 

-4 el yagi za 14MHz     -3 band KT34XA (14, 21 in 28MHz) 

-5 el yagi 21MHz     -6 el. yagi 28MHz - fiksno na ZDA 

-multiband dipol za WARC (10,18 in 24MHz)  -6 el za 50MHz 

 

http://2.radioamatorepordenone.it/visitare/informacije-sl/
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Postajo Kenwood TS590 SG je predstavil Lovro S50LD Po tem je sledila demonstracija dela s 

postajo. Zopet sem uro in pol užival pri nabiranju novih QSOjev. Glede na čas sem se odločil za CQ 

na 7MHz. Še pred tem »poklofamo« KH2/F4HEC (Guam - Oceania). Mojemu CQ klicu se je v eni 

uri odzvalo blizu 70 klicateljev, večinoma z vzhodnega dela sveta. Uspelo mi je narediti tudi nekaj 

zame novih držav na 7MHz (KH2, HL5, VK1) 

Se je poznalo, da sem delal z odlično postajo Kenwood TS 590 SG, 2 elementnim moxonom ter 

1,2kW moči, tako da klicateljev ni in ni bilo konca.  

Zopet ena super izkušnja pri delu s profi postajo z odlične lokacije. 

Prilagam še nekaj slikic :) 

     
 

Poleg tega sem od Boštjana odkupil še štiri krat dva kit kompleta antenskih preklopnikov in 

komand za preklop med antenami. Preklopniki in komande so res iz odličnega materiala, iz 

kakovostnega materiala, premišljeno in natančno izdelana, zadeva je preizkušena in je že 

stacionirana na več lokacijah po Sloveniji. 

 

   

Jaka S55X 
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NOVOLETNI ZAKLJUČEK ČLANOV RK MOZIRJE 

Tudi letos se nas je kar nekaj članov zbralo v soboto 12.12.15 na že preverjeni lokaciji, kjer smo 

imeli zaključek koledarskega leta. Žal se takšnih zaključkov udeležuje premalo članov, zato bi bila 

v bodoče zaželena večja udeležba. Kljub manjšemu številu je pogovor stekel v vse smeri. 
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VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE 

Miro je še zadnjič letos pripravil tabelo vodenja skedov, ki bo še vedno potekalo po ustaljenem redu 

tudi drugo leto . 

 

0,5 %  DONACIJE OD DELA DOHODNINE ZA DELOVANJE KLUBOV 

Še enkrat bi spomnil na to, da Zveza radioamaterjev Slovenije spada med organizacije, katerim je 

mogoče v skladu s 142. členom Zakona o dohodnini nameniti donacijo v višini največ 0,5 % 

dohodnine.  

Vsak finančni priliv tako koristi našemu klubu za lažje delovanje, saj nekatere aktivnosti ljub 

samoprispevkom posameznih članov stanejo nekaj denarja. 

V kolikor ste pripravljeni 0,5 % dohodnine nameniti naši Zvezi, vas vljudno prosim, da obrazec, ki 

ga najdete na povezavi http://e-uprava.gov.si/storitve/pridobiObrazec.esju?id=2327natisnete in 

izpolnite ter oddate oz. pošljete na krajevno pristojni davčni urad oz. izpostavo. Naziv davčnega 

urada obvezno vpišite v obrazec. Prav tako ne pozabite vpisati vaših točnih podatkov - ime in 

priimek, naslov bivališča, poštno številko in kraj ter vašo davčno številko. 

V polje "Ime oz. naziv upravičenca" vpišite Zveza radioamaterjev Slovenije, Lepi pot 006, 1000 

Ljubljana, v polje "Davčna številka upravičenca" vpišite 90319648, v polje "odstotek (%)" pa 

vpišite odstotek dohodnine, ki ga želite nameniti ZRS (največ 0,5 %). 

Naj še pripomnim, da donacija dela dohodnine Zvezi radioamaterjev Slovenije za vas ne predstavlja 

nobene dodatne davčne obveznosti ali finančnega stroška, za prejemnika pa je zelo dobrodošel! 

Obrazec lahko tudi zgolj izpolnite in dostavite na Zvezo, tam pa bodo poskrbeli za dostavo na 

pristojni davčni urad. Obrazec je potrebno pristojnemu davčnemu uradu predložiti najkasneje do 

31.12.2015! 

Hkrati vas opomnim, da poskušate k donaciji dela dohodnine pritegniti tudi vaše prijatelje in 

znance. Vsak cent je dobrodošel in bo namenjen nadaljnjemu razvoju naše Zveze in prav tako 

našemu klubu.  

V prilogi je obrazec za namenitev dela dohodnine. 

http://e-uprava.gov.si/storitve/pridobiObrazec.esju?id=2327
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SOTA AKTIVACIJE-december 

Predzadnji vikend v decembru so Uroš, Negro in Janja izkoristili za SOTA aktivacijo, seveda vsak 

zase. Tako so naši člani še vedno aktivni proti koncu leta. 

 
Negro je videl da bo huda zima, saj je pripravljenih kar nekaj drv, vrh še stoji, cerkev pa se lepo 

nastavlja sončnim žarkom. 

 

V letošnjem letu 2015 je izšlo 15 številk našega glasila in upam, da ste bili dovolj obveščeni o 

tekočem dogajanju v našem klubu, ki je kar pestro. Ker so zaporedne in tekoče številke 

novičk zanimive naj bo še datum izdaje zanimiv. 

Še vedno bom zelo vesel vaših prispevkov, ki jih bom delil med ostale ljubitelje 

radioamaterske dejavnosti. 

Če se več ne ”slišimo” želim tebi in tvojim lepe praznike in srečno NOVO LETO 2016. 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         21.12.2015 


